
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 
 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 
 

ΣΑΒΒΑΤΟ, 29 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2011- ΩΡΑ: 10.00΄ 

 

▪ ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. κ.Πιέρος Πλατάνας 

▪ ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. κ.Δημήτριος Σχίζας 

----------------------------- 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 

ΜΕΡΟΣ Α΄ 

09:30 Πέρας προσέλευσης Μελών ΣΑΣ – Παράθεση καφέ. 

10:00 Πέρας προσέλευσης προσκεκλημένων 

10:10 Χαιρετισμός Προέδρου ΣΑΣ κ.Πλατάνα Πιέρρου. 

10:15 Παρουσίαση Προγράμματος Γ.Σ. από Αντιπρόεδρο κ. Δημ. Τρέσσο.  

10:20 Κοπή Πίτας.  

10:30 Απονομή Διακρίσεων – Επαίνων στους κ.κ. Αβραμίδη, Αλεξόπουλο, 

Δαμηλάκη, Ζεβόλη, Καράμπελα και αρχηγούς Δοκίμους 1ης & 2ης Τάξης 

Σ.Τ.Υ.Α. 

11:00 Διάλειμμα – Παράθεση καφέ – Αποδέσμευση προσκεκλημένων. 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

11:30 Έναρξη εργασιών Γ.Σ. – Πρόταση Δ.Σ. δια Προέδρου ΣΑΣ, Προε-δρείου 

Γ.Σ. (Πρόεδρος Δ.Σχίζας – Μέλος Παναγιώτου Δημήτριος). 

11:35 Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. – Συστάσεις επί διαδικαστικών – Δήλωση 

επιθυμούντων να μιλήσουν (χρόνος 3΄ λεπτά) 

11:40 Διοικητικός Απολογισμός – Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2010, από Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Π.Πλατάνα.  
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12:10 Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2010 από 

Ταμία ΣΑΣ κ.Καβέκο Στέφανο, παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού 

2010 και του Προϋπολογισμού Εσόδων – Εξόδων 2011  

12:30 Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της 

οικονομικής διαχείρισης του Συλλόγου για περίοδο Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2010 από Ε.Ε. κ.Δαμηλάκη Εμμανουήλ.  

12:40 Στόχοι 2011 από Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Π.Πλατάνα – Λοιπές Εισηγήσεις. 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ 

13:00 Διάλειμμα – Παράθεση καφέ – Διανομή πίτας.  

13:30 Ομιλητές. Κατάθεση Απόψεων – Προτάσεις – Απαντήσεις.  

14:00 Κήρυξη πέρατος Γ.Σ. από Πρόεδρο Γ.Σ. 

14:10 Διανομή Ημερολογίου 2011 & Καταστατικού. 

------------------------- 

Δ.ΤΡΕΣΟΣ (Αντιπρόεδρος Συλλόγου Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α.): Καλημέρα σας. 

Είμαι ο Αντιπρόεδρος του Συλλόγου Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α., Σμήναρχος εν 

αποστρατεία Τρέσσος Δημήτριος. Σας καλωσορίζω στη σημερινή διαδικασία 

μας, που είναι η μεγαλύτερη διαδικασία που προβλέπει το Καταστατικό. 

Εύχομαι σε όλους υγεία, οικογενειακή ευτυχία και παρακαλώ τον Πρόεδρο του 

Συλλόγου για ένα καλωσόρισμα.  

«Χαιρετισμός Προέδρου ΣΑΣ κ.Πλατάνα Πιέρρου» 

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ (ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.): Καλή σας ημέρα, χρόνια πολλά για το 

νέο έτος, υγεία, ευτυχία σε όλους.  

Σήμερα είναι κοντά μας οι εκλεκτοί προσκεκλημένοι μας: ο Επίτιμος 

Αρχηγός της Αεροπορίας (που έφυγε τώρα) ο κ.Παπανικολάου, ο εκπρόσωπος 

του Γ.Ε.Α., Αντισμήναρχος κ.Βαλσαμάκης, ο Διευθύνων Σύμβουλος της 

Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών της Αεροπορίας κ. Κασσαβέτης, ο 
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Πρόεδρος του Συλλόγου του Πολεμικού Ναυτικού/ΣΑΣΥ κ. Βασιλείου, η 

Πρόεδρος του Π.Σ.Ο.ΟΙ.Π.Α κ. Μιράντα Παπασταύρου , οι Επίτιμοι Πρόεδροι 

κ.Εμμανουηλίδης και κ.Μερτίκας, ο τέως Πρόεδρος του Συλλόγου μας 

κ.Καράμπελας, οι εκπρόσωποι από την Περιφέρεια, τη Λάρισα και την 

Καλαμάτα και είναι κοντά μας οι Δόκιμοι 1ης και 2ης Σ.Τ.Υ.Α. Τους 

ευχαριστούμε θερμά και τους ευχόμαστε ό,τι καλύτερο γι αυτούς.  

Πανοσιολογιότατε, ευχαριστούμε για την τιμή που μας κάνατε, να 

ευλογήσετε την πίτα μας. Και παρακαλούμε να αρχίσουμε, για να τελειώνουμε 

το συντομότερο. Η πίτα για τους επισήμους έχει ένα φλουρί και στην άλλη πίτα 

που θα μοιράσουμε, έχει άλλο ένα φλουρί για όλους εσάς. Το φλουρί αυτό που 

θα δοθεί και στη μία και στην άλλη, αντιπροσωπεύει ένα σταυρό, προσφορά 

του κ.Λαγουδάκου, ένα χειροποίητο σταυρό, αξίας περίπου 300,00€. 

Ευχαριστώ πολύ.  

Ακολουθεί ευλόγηση πίτας από ιερέα και κοπή της. 

.............................................................................................................................. 

ΠΑΝΟΣΙΟΛΟΓΙΟΤΑΤΟΣ: Χρόνια πολλά και ευλογημένοι.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Παρακαλώ την προσοχή σας. Θα ξεκινήσουμε με μία 

υποχρέωση την οποία έχουμε έναντι των παλαιών συναδέλφων μας, θα 

τηρήσουμε ενός λεπτού σιγή γι αυτούς που δεν είναι πλέον μαζί μας. 

Παρακαλώ, αν είναι εύκολο, εγέρθητι.  

Ακολουθεί τήρηση ενός λεπτού σιγής εις μνήμη των εκλιπόντων αποφοίτων 

Σ.Τ.Υ.Α.  

.............................................................................................................................. 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ξεκινώ με την ανάγνωση του προγράμματος της ημέρας. Θα 

ακολουθήσει κοπή πίτας. Απονομή Διακρίσεων – Επαίνων στους κ.κ. 

Αβραμίδη, Αλεξόπουλο, Δαμηλάκη, Ζεβόλη, Καράμπελα και αρχηγούς 
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Δοκίμους 1ης & 2ης Τάξης Σ.Τ.Υ.Α. Διάλειμμα – Παράθεση καφέ – 

Αποδέσμευση προσκεκλημένων.  

Και μπαίνουμε στο Β΄ Μέρος που είναι η Έναρξη των εργασιών Γ.Σ. – 

Πρόταση Δ.Σ. για Πρόεδρο, από τον Πρόεδρο του ΣΑΣ, Χαιρετισμός 

Προέδρου Γ.Σ. – Συστάσεις επί διαδικασιών – Έγγραφη δήλωση επιθυμούντων 

να μιλήσουν (χρόνος ομιλίας 3΄ λεπτά). Διοικητικός Απολογισμός – 

Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2010, από τον Πρόεδρο του 

ΣΑΣ. Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2010 από 

τον Ταμία. Παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού 2010 και του 

Προϋπολογισμού Εσόδων – Εξόδων 2011. Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης 

Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της οικονομικής διαχείρισης του Συλλόγου για 

περίοδο Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2010 από την Επιτροπή. Στόχοι του 2011 

από τον Πρόεδρο του ΣΑΣ – Λοιπές Εισηγήσεις.  

Περνάμε και στο Γ΄ Μέρος, που είναι ένα διάλειμμα για καφέ. Και στη 

συνέχεια  

Ομιλητές. Κατάθεση Απόψεων – Προτάσεις – Απαντήσεις. Και κήρυξη 

πέρατος Γ.Σ. από τον Πρόεδρο. Και φεύγοντας, παίρνουμε το Ημερολόγιο και 

το κομμάτι της πίτας μας. Και το νέο Καταστατικό το οποίο μόλις εξετυπώθη. 

Ευχαριστώ πολύ.  

 Ακολουθεί η κοπή της πίτας. Κύριε Πρόεδρε, ξεκινάμε την κοπή της 

πίτας.  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Καλή χρονιά, με υγεία και οικογενειακή γαλήνη σε όλους 

μας.  

Ακολουθεί η κοπή της πίτας. 

.............................................................................................................................. 

------------------------- 
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«Απονομή Διακρίσεων – Επαίνων στους κ.κ. Αβραμίδη, Αλεξόπουλο, 

Δαμηλάκη, Ζεβόλη, Καράμπελα και αρχηγούς Δοκίμους 1ης & 2ης Τάξης 

Σ.Τ.Υ.Α.» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Συνεχίζουμε με το επόμενο κομμάτι, το οποίο είναι η απονομή 

επαίνων. Ως είναι γνωστόν, το Διοικητικό Συμβούλιο εναλλάσσεται και μέσα 

σε αυτή τη διαδικασία υπήρξαν άνθρωποι οι οποίοι ευδοκίμως υπηρέτησαν στο 

Συμβούλιο του Συλλόγου γι αυτό και το Διοικητικό Συμβούλιο αποφάσισε να 

τους απονείμει την πλακέτα του Συλλόγου. Ξεκινώ με έναν – έναν.  

Παρακαλείται ο κ.Αβραμίδης. …Δεν έχει προσέλθει. Παραμένει η 

πλακέτα στον Σύλλογο.  

Ο κ.Αλεξόπουλος, τέως Πρόεδρος του Συλλόγου μας. Καλείται ο Β΄ 

Αντιπρόεδρος του Συλλόγου σήμερα, ο κ.Μανιώτης να του επιδώσει την 

πλακέτα του.  

Ακολουθεί απονομή πλακέτας από τον Αντιπρόεδρο του ΣΑΣ κ.Μανιώτη, 

στον τ.Πρόεδρο του Συλλόγου, κ.Π.Αλεξόπουλο.  

.............................................................................................................................. 

Π.ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ: Καλημέρα σε όλους σας και ευχαριστώ θερμά το 

Διοικητικό Συμβούλιο και όλους εσάς τους συναδέλφους οι οποίοι στήριξαν 

τον Σύλλογό μας την περίοδο την οποία εγώ ήμουν Πρόεδρος. Συνεχίστε στον 

ίδιο ρυθμό και καλέστε όλους όσους είναι απόστρατοι, να έρθουν να γραφτούν, 

καθώς και τους εν ενεργεία, με τον τρόπο τον γνωστό που ξέρουμε. Καλή σας 

ημέρα. Παναγιώτης Αλεξόπουλος.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Η ψυχή του Συλλόγου, η ψυχή της Γραμματείας για ένα 

διάστημα, ονομάζεται Δαμηλάκης. Ο κ.Δαμηλάκης λοιπόν, είναι μέσα στις 

υποχρεώσεις του Συλλόγου. Παρακαλείται να παραλάβει την πλακέτα του από 

τον νυν Γραμματέα, τον κ.Αυδή. Ο κ.Αυδής παρακαλείται για την επίδοση.  
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Ακολουθεί απονομή πλακέτας από τον Γραμματέα του ΣΑΣ κ.Αυδή, στον 

κ.Εμ.Δαμηλάκη.   

.............................................................................................................................. 

ΕΜ.ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ: Ευχαριστώ το Δ.Σ. για την τιμή που μου έκανε, όμως δεν 

αισθάνομαι απόμαχος, θα συνεχίσω να προσφέρω στον Σύλλογο. Ευχαριστώ.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ:  Και τώρα, καλούμε την ιστορία του Συλλόγου για να παραλάβει 

το αναμνηστικό της, τον κ. Γεώργιο Ζεβόλη. Παρακαλούμε να έρθει να 

παραλάβει την πλακέτα του από τον νυν Ταμία τον κ.Καβέκο. Ο κ.Καβέκος 

παρακαλείται για την επίδοση.  

Ακολουθεί απονομή πλακέτας από τον Ταμία του ΣΑΣ κ.Στ.Καβέκο, στον 

κ.Ζεβόλη.   

.............................................................................................................................. 

Γ.ΖΕΒΟΛΗΣ: Να σας απασχολήσω κι εγώ λίγο. 

Αγαπητοί Συνάδελφοι και Φίλοι 

Σας εύχομαι και εγώ ολόψυχα ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ με ΥΓΕΙΑ, 

Μετά από είκοσι δύο (22) χρόνια με συνεχή παρουσία, παρέδωσα στις 

30/12/2010 το ταμείο του Συλλόγου στον εκλεκτό συνάδελφο και φίλο 

ΣΤΕΦΑΝΟ ΚΑΒΕΚΟ. 

 Όλα αυτά τα χρόνια, με συνεχή εργασία τόσο τις πρωϊνές όσο και τις 

απογευματινές ώρες, κατορθώσαμε να ανδρωθεί και να λειτουργεί ο Σύλλογος, 

πάντοτε βέβαια με την καθοδήγηση των εκάστοτε άξιων Προέδρων κ.κ. 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗ, ΓΟΝΑΤΑ, ΜΕΡΤΙΚΑ, ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΥ, 

ΚΑΡΑΜΠΕΛΑ και κατόπιν εγκρίσεων των Δ.Σ., να αριθμεί σήμερα περίπου  

3.000 μέλη. 

Όλα αυτά τα χρόνια έτυχα της απόλυτης συμπαράστασης και 

εμπιστοσύνης σας και γι΄αυτό σας ευχαριστώ από τα βάθη της καρδιάς μου, και 
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παρακαλώ να δείχνετε πάντα εμπιστοσύνη στα μέλη των Δ.Σ., όχι διότι αυτά 

είναι αλάνθαστα, αλλά τα λάθη τους αυτά δεν χαρακτηρίζονται ως εσκεμμένα. 

Ευχαριστώ επίσης ιδιαίτερα την σύζυγό μου, η οποία αγόγγυστα μου 

παραστεκόταν όλα αυτά τα χρόνια. 

Ευχαριστώ τον γιο μου Γιάννη, που ό,τι του ζητούσα και είχε σχέση με 

Η/Υ και όχι μόνο, το σχεδίαζε και το αποτύπωνε, με αποτέλεσμα και σήμερα ο 

Σύλλογος με ελάχιστες προσθήκες, λόγω εκσυγχρονισμού, να λειτουργεί 

άψογα με την καθοδήγηση και επίβλεψη του κ. Νίκου Βούλγαρη. 

Αγαπητοί συνάδελφοι, εύχομαι ο Σύλλογος να συνεχίσει να ανδρώνεται, 

που όμως γι΄αυτό πρέπει να συμβάλλουμε όλοι με κάθε τρόπο. 

Σας ευχαριστώ και ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ. 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Και τώρα, είμαι υποχρεωμένος να σας πω ότι για τον επόμενο ο 

οποίος βραβεύεται, θα έπρεπε να μιλάω ώρες. Ώρες και πάλι θα είχα κενά, δεν 

θα μπορούσα να καλύψω όλο αυτό το ιστορικό που έζησα μαζί του, όταν ήταν 

αντίστοιχα Πρόεδρος του Συλλόγου, πριν από ένα χρόνο περίπου.  

 Βεβαίως, έχω να πω το εξής, ότι παρ΄ ότι έφυγε από Πρόεδρος ο κ. 

Καράμπελας, σε καμία περίπτωση δεν ήταν μακριά από τον Σύλλογο. 

Συγκεκριμένα, είναι αυτός ο οποίος μου έγραψε την αλληλογραφία που κάναμε 

στη συνέχεια με τα Υπουργεία και παράλληλα τα έγγραφα τα οποία 

συζητήσαμε με τον πολιτικό χώρο, αν θέλετε, με την κα Κανέλλη και στη 

συνέχεια με τον κ. Αλευρά ο οποίος απεδείχθη η σωτήρια κίνησή μας. Ήταν 

χαρτιά τα οποία τα έγραψε ο κ. Καράμπελας στον Βόλο ευρισκόμενος.  

Και μάλιστα, επειδή ήθελα για λόγους ευγενείας να του πω κάτι που 

αισθάνθηκα, του λέω: «Κύριε Καράμπελα, αυτά τα οποία γράψατε, κανονικά 

έπρεπε να γράφουν από κάτω: ‘‘Συντάκτης τάδε’’». Δεν δέχθηκε να γραφτεί το 

όνομά του σε αυτά τα χαρτιά, τα οποία ήταν το φοβερό μας όπλο στην περίοδο 
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αυτή που έγινε το Νομοσχέδιο περί Ιεραρχίας και Προαγωγών  Αξιωματικών 

και η αντίδραση η οποία έγινε από πλευράς Συλλόγου, η οποία ήταν μία φοβερή 

αντίδραση.  

Διότι –σας θυμίζω, δεν ξέρω αν παρακολουθήσατε τη Βουλή– ότι η 

καΚανέλλη στην οποία μίλαγα δύο ώρες με τα χαρτιά του κ.Καράμπελα στα 

χέρια μου (μέρος από αυτά που είχαμε στα χέρια μας), έφτασε να λέει μέσα στη 

Βουλή ανεβαίνοντας στο βήμα, το εξής: «Είναι αδύνατον να πιστέψω ότι η 

Ανωτέρα Σχολή Υπαξιωματικών Αεροπορίας δεν έχει Απόστρατο Στρατηγό». 

Έτσι ξεκίνησε. Αυτό, δεν πιστεύω ότι είναι εύκολο να συζητηθεί και να 

ακουστεί στη Βουλή. Και όλα αυτά, διότι της έκαναν εντύπωση αυτά που της 

είπα, εκ των οποίων το 80% ήταν γραμμένα από το χέρι του κ.Καράμπελα.  

Έφτασε λοιπόν η ώρα, παρά του γεγονότος ότι δεν πίστεψα, όπως και για 

τον κ.Δαμηλάκη, που το είπε ο ίδιος μόνος του ότι φεύγει από κοντά μας, διότι 

είναι συνέχεια κοντά μας, αλλά μέσα στις υποχρεώσεις του Συλλόγου είναι να 

τηρούμε μία διαδικασία, να τον καλέσουμε να πάρει αυτή την πλακέτα και 

καλούμε τον κ.Πρόεδρο να επιδώσει στον κ.Καράμπελα την πλακέτα του, 

πράγμα το οποίο δικαιούται.  

Ακολουθεί απονομή πλακέτας από τον Πρόεδρο του ΣΑΣ κ.Π.Πλατάνα, 

στον π.Πρόεδρο κ.Καράμπελα. 

.............................................................................................................................. 

ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Καλή σας ημέρα, Καλή Χρονιά, υγεία σε όλους πρώτα απ΄ 

όλα, γιατί την έχουμε απόλυτη ανάγκη. Δεν θα σας πω τίποτα περισσότερο, από 

το να πιστεύουμε ότι ο Σύλλογος μας έχει τεράστιες δυνατότητες, αρκεί να έχει 

θέληση και πίστη. Να πιστεύουμε στο δίκαιο, το οποίο δυστυχώς το 

αναζητούμε, αλλά πρέπει και να το διεκδικούμε πάση θυσία. Δεν θα πω τίποτα 

περισσότερο.  
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 Θέλω να πιστεύω ότι από ό,τι λένε, ότι ο Σύλλογος μας βρίσκεται πολύ 

ψηλά, πάρα πολύ ψηλά –θα τολμούσα να πω– όταν αυτό γίνεται αποδεκτό και 

από Πτεράρχους, αλλά και εκτός του χώρου της Πολεμικής Αεροπορίας και 

από Στρατηγούς κύριοι, αν το πιστεύετε. Πρέπει συνεπώς να τον ανεβάσουμε 

και άλλο, γιατί ο Σύλλογος έχει, όπως είπα, δυνατότητες μεγάλες. Εκείνο το 

οποίο πρέπει, είναι να προσπαθήσει και το σημερινό Διοικητικό Συμβούλιο, 

όλοι μας όμως να είμαστε κοντά στον Σύλλογο και να φέρουμε και άλλους. 

Μπορούσαμε να ήμασταν περισσότεροι. Είναι αυτό το πάγιο παράπονό μου, το 

οποίο το έχετε ακούσει κάθε φορά. ελπίζω του χρόνου να είμαστε περισσότεροι 

και ο Σύλλογος μας να είναι πολύ πιο ψηλά.  

Εγώ να ευχηθώ καλή δύναμη στο Διοικητικό Συμβούλιο. Να 

ευχαριστήσω ιδιαίτερα γι αυτή την τιμή που μου έκαναν σήμερα. Ίσως, στην 

προσπάθεια να πούμε μερικά πράγματα, να είπε ο κ.Τρέσσος και μερικά 

περισσότερα.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Αλήθειες είπα. Αλήθειες!  

ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ και εύχομαι καλή δύναμη στο 

Διοικητικό Συμβούλιο, με τόλμη και αποφασιστικότητα να κάνει ό,τι το 

καλύτερο για τον Σύλλογο μας. Και πάλι χρόνια πολλά, καλή χρονιά, υγεία σε 

όλους. Σας ευχαριστώ πάρα πολύ για όσο με βοηθήσατε.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Και τώρα, η σειρά της Σχολής. Έχουμε μαζί μας δύο 

εξαιρετικούς νέους, τον Αρχηγό της 2ας Τάξεως και τον Αρχηγό της 1ης Τάξεως. 

Πριν ξεκινήσουμε τη διαδικασία που προβλέπεται γι αυτούς τους δύο, θα σας 

πω μία μικρή ιστοριούλα, επιτρέψατέ μου.  

 Εφέτος χάσαμε έναν συνάδελφος. Αυτός ο συνάδελφος έφυγε πολύ 

μικρός από την Αεροπορία, διότι ασχολήθηκε με κάποια δουλειά, την οποία 

του την ανέθεσε ο πατέρας του, λεγόταν Μαρκόπουλος Αλέξανδρος. Αυτός είχε 
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μεγάλη εμπειρία στην έκδοση βιβλίων και περιοδικών, διότι εξέδιδε το 

περιοδικό ‘‘Δημόσιος Υπάλληλος’’. Ξαφνικά λοιπόν, με τον συμμαθητή του 

κ.Αβραμίδη, πήρε την παράκληση από τον κ.Αβραμίδη, να βοηθήσει στην 

έκδοση της εφημερίδας του Συλλόγου μας και αμέσως ήρθε και επί σειρά ετών 

ήταν αυτός ο οποίος ήταν πρωτοστάτης στην έκδοση αυτής της πάρα πολύ 

ωραίας (να μην πω: αρίστης) εφημερίδας η οποία κυκλοφορεί.  

Δυστυχώς, τον χάσαμε την ώρα που πήγαινε με την απεργία, στον 

Σύλλογο, να πάρει τα χαρτιά για το επόμενο φύλλο και βαστώντας τα χαρτιά 

αυτά, τον βρήκε ο θάνατος στον δρόμο. Εξ αυτού του γεγονότος, επειδή δεν 

τον ήξερα και πάρα πολύ, έγινε πρόταση στο Διοικητικό Συμβούλιο και επειδή 

το έχω συζητήσει πάρα πολλές φορές με τον κ. Εμμανουηλίδη αυτό, ο οποίος 

το έχει αποδεχθεί, είχα πει, είχα ρωτήσει ότι θα έπρεπε να δίνουμε και κάποια 

μικρή έστω, οικονομική ενίσχυση στους μαθητές της 1ης και 2ας Τάξεως, οι 

οποίοι αγωνίζονται , και στον ευγενή αυτό αγώνα, είναι οι πρώτοι της Σχολής 

μας.  

Και απεφασίσθη στο Διοικητικό Συμβούλιο, εκτός των επαίνων που 

δίδαμε στα παιδιά αυτά, να δίνονται 300,00€ στον Αρχηγό της 2ας Τάξεως και 

200,00€ στον Αρχηγό της 1ης Τάξεως, το οποίο αρχίζει να εφαρμόζεται από 

εφέτος. Και πιστεύω ότι είναι μία καλή αρχή, γιατί στόχος μας είναι να 

υπεισερχόμεθα λίγο περισσότερο στον χώρο των Υπαξιωματικών ή των 

Δοκίμων, αν θέλετε και με άλλες διαδικασίες που έχουμε σκεφθεί να κάνουμε.  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται…, εγκρίνεται.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ.  

Καλείται λοιπόν ο Δόκιμος 2ας Τάξεως, Αρχηγός της Σχολής, ο 

κ.Βλαχογιάννης και παρακαλούμε τον Επίτιμο Πρόεδρο κ.Μερτίκα να 

επιδώσει τον έπαινο στον Δόκιμο 2ας Τάξης, για την επιτυχία του στον κύκλο 
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σπουδών της Σχολής. Είναι ανιψιός του συναδέλφου κ.Τριανταφύλλου Κώστα 

αν τον έχετε υπόψη σας, ο κ.Δόκιμος.  

Ακολουθεί απονομή επαίνου από τον Επίτιμο Πρόεδρο κ.Μερτίκα, στον 

Δόκιμο  2ης Τάξης Σ.Τ.Υ.Α. κ.Βλαχογιάννη  

….......................................................................................................................... 

Π. ΜΕΡΤΙΚΑΣ: Όπως ξέρετε, εγώ προέρχομαι από άλλη ‘‘χιλιετία’’ και από 

άλλη ‘‘εκατονταετία’’. Όταν μπήκαμε στη Σχολή, ήταν για τρία (3) χρόνια η 

φοίτηση. Τελικά, λόγω των αναγκών, βγήκαμε στα δυόμιση (2,5). Ο αγώνας 

μας τώρα είναι, η φοίτηση να γίνει τριετής. Ο Σύλλογος, φαντάζομαι να το 

κυνηγήσει. Και πάλι συγχαρητήρια, καλή πρόοδο να έχετε.  

ΜΕΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, τρία (3) χρόνια, αλλά να βγαίνει Επισμηνίας. Όχι 

τρία (3) χρόνια και να μείνουμε στα ίδια πάλι.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Παρακαλείται ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου να 

επιδώσει την οικονομικό έπαινο του Συλλόγου.  

Ακολουθεί απονομή χρηματικού επαίνου από τον Πρόεδρο του Δ.Σ. 

κ.Π.Πλατάνα, στον Δόκιμο 2ης Τάξης Σ.Τ.Υ.Α., κ.Βλαχογιάννη.  

….......................................................................................................................... 

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Συγχαρητήρια, εύχομαι τα καλύτερα. Καλή σταδιοδρομία 

στην Αεροπορία. Αυτό σας αξίζει.  

ΒΛΑΧΟΓΙΑΝΝΗΣ: Ευχαριστώ. Καλή χρονιά σε όλους. Ευχαριστούμε πολύ 

για τη βοήθεια που μας δίνετε. Το έργο σας είναι καλό για τη Σχολή μας, την 

έχετε ανεβάσει σε καλό επίπεδο. Μακάρι, πιστεύω, να συνεχίσουμε και εμείς 

και να μπορέσουμε να βάλουμε το λιθαράκι μας, για να ανέβει ακόμη πιο ψηλά. 

Ευχαριστώ πολύ. καλή χρονιά.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Παρακαλείται ο Αρχηγός της 1ης Τάξεως, Δόκιμος 1ης 

κ.Παπαποστόλου Ραφαήλ, για την παραλαβή των επαίνων και του δώρου. Ο 
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Επίτιμος Πρόεδρος κ.Εμμανουηλίδης, παρακαλείται για την επίδοση του 

επαίνου.  

Ακολουθεί απονομή επαίνου από τον Επίτιμο Πρόεδρο κ.Γ.Εμμανουηλίδη, 

στον Δόκιμο 1ης Τάξης Σ.Τ.Υ.Α κ.Ρ.Παπαποστόλου. 

….......................................................................................................................... 

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Παρακαλείται ο κ.Αντιπρόεδρος να επιδώσει τον χρηματικό 

έπαινο.  

Ακολουθεί απονομή χρηματικού επαίνου από τον Αντιπρόεδρο κ.Δ.Τρέσσο, 

στον Δόκιμο 1ης Τάξης Σ.Τ.Υ.Α κ.Ρ.Παπαποστόλου. 

….......................................................................................................................... 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ακολουθεί διάλειμμα.  

Ακολουθεί διάλειμμα – Παράθεση καφέ – Αποδέσμευση προσκεκλημένων. 

….......................................................................................................................... 

------------------------- 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

«Έναρξη εργασιών Γ.Σ. – Πρόταση Δ.Σ. δια Προέδρου ΣΑΣ, Προεδρείου 

Γ.Σ. (Πρόεδρος Δ.Σχίζας – Μέλος Παναγιώτου Δημήτριος)» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. (Δ.ΣΧΙΖΑΣ): Παρακαλώ, καθίστε. Εάν κάτι μας διακρίνει 

σαν Σύλλογο, που είμαστε όλοι απόστρατοι ενός ενδόξου όπλου, της 

Πολεμικής Αεροπορίας, είναι η ευγένεια, είναι ο πολιτισμός. Εγώ προσωπικά 

χαίρομαι κάθε φορά που είμαι μεταξύ αγαπητών συναδέλφων. Πραγματικά 

χαίρομαι και θέλω και από αυτό το βήμα, να εκφράσω σε όλους την ευχή μου, 

να είμαστε όλοι καλά. Πάτερ, να είστε πάντα καλά.  

ΠΑΝΟΣΙΟΛΟΓΙΟΤΑΤΟΣ: Ο Κύριος να ευλογεί. Καλή Χρονιά και 

ευλογημένη, σε όλους και οικογενειακή χαρά. 
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Δ.ΜΑΝΙΩΤΗΣ: Το φλουρί βρέθηκε στο κομμάτι του Διοικητικού 

Συμβουλίου. Ο κ.Πρόεδρος που έκοψε, ήταν το κομμάτι αυτό.  

ΜΕΛΟΣ: Υπάρχει δόλος.  

Δ.ΜΑΝΙΩΤΗΣ: Δεν υπάρχει κανένας δόλος.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τέλος με το φλουρί, το πήρε. Και τώρα, αρχίζει το Β΄ Μέρος 

της Γενικής Συνέλευσης, που είναι και το πλέον ουσιαστικό.   

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Όπως σας είπα, το φλουρί αντιπροσωπεύει έναν χειροποίητο 

σταυρό 300,00€. Μιας και έπεσε στο Συμβούλιο, θα παραμείνει για την άλλη 

πίτα.  

ΜΕΛΟΣ: Στον Χορό. Στον Χορό να τον κληρώσουμε.  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Θέλετε να τον κληρώσουμε στον Χορό; …Στον Χορό που θα 

κάνουμε και θα σας ανακοινώσουμε αργότερα.  

Παρακαλώ, να εγκρίνετε το Προεδρείο, τον κ.Σχίζα και τον 

κ.Παναγιώτου. Εγκρίνετε;  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται…, εγκρίνεται. 

Η Γενική Συνέλευση παμψηφεί εγκρίνει το Προεδρείο της: Πρόεδρος 

Δ.Σχίζας, Μέλος Δ.Παναγιώτου. 

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ για την έγκριση.  

------------------------- 

«Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. – Συστάσεις επί διαδικαστικών – Δήλωση 

επιθυμούντων να μιλήσουν (χρόνος 3΄ λεπτά)» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για να μπορέσουμε έτσι, με πολιτισμένη ατμόσφαιρα να 

συνεχίσουμε τη διαδικασία, να σας πω το εξής: πρώτον, όταν μιλάει κάποιος, 

οι υπόλοιποι να τον ακούμε, να μην διακόπτουμε και αν θέλουμε κάτι να 

προσθέσουμε, όταν θα έρθει η σειρά μας να το πούμε, θα το πούμε. Είναι βέβαιο 
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ότι όλοι δεν μπορούμε να συμφωνούμε σε κάτι. Εκείνο όμως που είναι βέβαιο, 

είναι ότι οι πολλοί αποφασίζουν. Και η Γενική Συνέλευση είναι ένα δυνατό 

στοιχείο του Συλλόγου, το πλέον δυνατό, που μπορεί να αποφασίζει.  

 Κάποιοι από υμάς θα θέλουν να μιλήσουν. Μπορούν να δώσουν το θέμα 

εδώ, να γραφτούν κατά σειρά –γιατί θα τηρήσουμε αυτή τη σειρά– ο δε 

μέγιστος χρόνος για να μπορούν να μιλήσουν όσο το δυνατόν περισσότεροι, 

είναι τρία (3΄) λεπτά.   

------------------------- 

«Διοικητικός Απολογισμός – Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2010, από Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Π.Πλατάνα» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αρχίζουμε λοιπόν με τον κ.Πρόεδρο του Διοικητικού 

Συμβουλίου ο οποίος θα κάνει έναν γενικό συνοπτικό απολογισμό για το έτος 

που πέρασε. Ο κ.Πλατάνας έχει τον λόγο.  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι και πάλι καλημέρα σας. Ο Πρόεδρος 

και το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου μας σας καλωσορίζουν και σας 

εύχονται καλή χρονιά, υγεία και οικογενειακή γαλήνη.  

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου μας, πιστό στο Καταστατικό 

του, σας κάλεσε σήμερα εδώ, στην πιο κορυφαία στιγμή του Συλλόγου, για να 

κάνει τον απολογισμό του έργου της χρονιάς που πέρασε και σε μία καλόπιστη 

και αντικειμενική κριτική από εσάς, να ακούσει τις παραλήψεις του, τα λάθη 

του και να βγουν χρήσιμα συμπεράσματα για την πορεία του Συλλόγου μας. 

Και επειδή ο χρόνος είναι χρήμα, θα αρχίσω αμέσως τον απολογισμό.  

Το κυρίαρχο γεγονός που απορρόφησε τις περισσότερες ενέργειές μας, 

ήταν το περιβόητο Προσχέδιο Νόμου περί Ιεραρχίας και Προαγωγών των 

Αξιωματικών των Ενόπλων Δυνάμεων. Μέχρι την ημέρα που έγινε όμως και 

ψηφίστηκε και που για τη Σ.Τ.Υ.Α. και τις άλλες Σχολές Α.Σ.Σ.Υ. καθόρισε 
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την ημερομηνία θανάτου, το Δ.Σ. προσπάθησε να αποτρέψει το σατανικής 

εμπνεύσεως Νομοσχέδιο, με διαβήματα, αλλά και με την άμεση ενημέρωση 

Βουλευτών όλων των Κομμάτων, όπως των κ.κ.Καντερέ, Λιάνας Κανέλλη, 

Νάσου Αλευρά, Άδωνι Γεωργιάδη, Φώτη Κουβέλη, του κ.Σαμαρά, μέσω του 

ιδιαιτέρου του κ.Καραχάλιου και άλλων Βουλευτών της επαρχίας. 

Κατά τη συζήτηση στην Προπαρασκευαστική Επιτροπή της Βουλής, ο 

Σύλλογος μας ζήτησε με έγγραφό του στον Πρόεδρο της Βουλής, να 

παρευρεθεί στη συζήτηση, για να κάνει εκτενή ενημέρωση στους Βουλευτές, 

ελπίζοντας ότι το αίτημά μας θα γίνει δεκτό, βάσει των όσων είχε δηλώσει ο 

κ.Πρωθυπουργός, ότι επιθυμεί τον διάλογο με τους κοινωνικούς εταίρους. 

Φαίνεται όμως ότι εμείς είμαστε άγραφα χαρτιά και δεν πήραμε καν απάντηση.  

Κατά τη συζήτηση στην Ολομέλεια της Βουλής, μιλήσαν με θέρμη όλοι 

οι Βουλευτές τους οποίους είχαμε επισκεφθεί, υποστηρίζοντας τα δίκαια 

αιτήματά μας και ιδιαίτερα ο κ.Νάσος Αλευράς και η καΛιάνα Κανέλλη. 

Δυστυχώς για εμάς και για τη Σχολή μας, τα ώτα του κ.Υπουργού ήταν κλειστά 

και ψήφισε το Νομοσχέδιο, όπως ακριβώς είχε κατατεθεί, λησμονώντας 

μάλιστα ακόμη και αυτά που είχε πει κατά τη δευτερολογία του, για τη 

Σ.Τ.Υ.Α., τη Σ.Υ.Δ και τη Σ.Ι.Ρ. 

Η ψήφιση του ανωτέρου Νομοσχεδίου είχε ως συνέπεια τη φυγή 

εκατοντάδων Αξιωματικών από την Πολεμική Αεροπορία, με αποτέλεσμα να 

αδειάσουν Μονάδες από μάχιμα και αξιόλογα στελέχη και το έργο τους να 

προσπαθούν να το καλύψουν οι εναπομείναντες. Πολλοί δε από αυτούς, 

έρχονται σε τηλεφωνική επαφή με τον Σύλλογο και ζητούν τη βοήθειά μας και 

ότι δεν αντέχουν άλλο, η κατάστασή τους έχει φτάσει στο απροχώρητο. Γι αυτό 

αναφέρομαι πάνω σε αυτό το θέμα για τους εν ενεργεία.  
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Για τον Σύλλογο μας, το Νομοσχέδιο αυτό πρέπει να τροποποιηθεί, ή να 

καταργηθεί και να έρθει ένα άλλο, που να προκύψει από διάλογο και που να 

μετέχουν όλοι οι ενδιαφερόμενοι. Στον διάλογο αυτό, όταν προκύψει, θα 

ζητήσουμε να συμμετέχει και ο Σύλλογός μας, για να παρουσιάσει μελέτη 

Επιτροπής Εργασίας από μέλη του Συλλόγου μας. Εδώ τελειώσαμε με το θέμα 

του Νομοσχεδίου.  

Ένα άλλο θέμα που απασχόλησε τον Σύλλογο, ήταν η αντικατάσταση 

του Διοικητή Σ.Τ.Υ.Α., από Αξιωματικό άλλης προέλευσης, από τη Σ.Μ.Α. Το 

θέμα ήταν επείγον, διότι η πληροφορία ήρθε σε εμάς Παρασκευή το μεσημέρι 

και τη Δευτέρα θα συνήρχετο το Ανώτατο Αεροπορικό Συμβούλιο, για να 

τοποθετήσει τον νέο Διοικητή.  

Χωρίς χάσιμο χρόνου, το Σάββατο το πρωί συνήλθε έκτακτο διευρυμένο 

Συμβούλιο με συμμετοχή τέως Προέδρων και μελών του Δ.Σ. και μετά από 

πολύωρη συζήτηση, καταλήξαμε στη σύνταξη Ψηφίσματος προς τον 

κ.Πρωθυπουργό, τον κ.Υπουργό, τους Αρχηγούς των Κομμάτων, τους κ.κ. 

ΑΓΕΘΑ και ΑΓΕΑ, στους οποίους τονίζαμε τις αλυσιδωτές αντιδράσεις που 

θα έχει μία τέτοια ενέργεια από την ηγεσία της Πολεμικής Αεροπορίας.  

Με εξουσιοδότηση του Συμβουλίου, ο Πρόεδρος προσπάθησε να έρθει 

σε επικοινωνία με τον κ.ΑΓΕΑ για το θέμα και να τον παρακαλέσει να μην 

προβεί στην αντικατάσταση. Η επικοινωνία ήταν επιτυχής και τη Δευτέρα το 

πρωί διαβεβαίωσε ότι δεν θα υπάρξει αντικατάσταση. Έτσι έληξε το θέμα και 

παραμένει ο ίδιος Διοικητής, προελεύσεως της Σχολής μας.  

Πολύ φοβόμαστε όμως, ότι μέσα στα πλάνα των σκοτεινών δυνάμεων 

που βάλλουν κατά των Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α., όπως φάνηκε και από τη σύνταξη 

του κατάπτυστου Νομοσχεδίου που ψηφίστηκε, να είναι ο μελλοντικός τους 

στόχος. Χρειάζεται από όλους μας επαγρύπνηση, όχι μόνο από τους εν 
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αποστρατεία, αλλά και από τους εν ενεργεία, για να λάβουμε τα κατάλληλα 

μέτρα και να πάρουμε τις σωστές αποφάσεις.  

Ένα άλλο θέμα ήταν η μεταστέγαση Σχολείου με έδρα το Τατόι. Από 

καταγγελία συναδέλφου, πρώην Προϊσταμένου Εκπαίδευσης του Σχολείου 

Επιμόρφωσης Αξιωματικών – Υπαξιωματικών, σχεδιάζετο μεταστέγαση από 

τη σημερινή του θέση σε άλλη. Ο Σύλλογος, αφού ζήτησε και έλαβε έκθεση 

σχετικά με την ιστορία και εγκατάσταση του Σχολείου, δια του Προέδρου ήρθε 

σε επικοινωνία με τον Διοικητή της Δ.Α.Ε. Υποπτέραρχο κ.Πέτρουλα και αφού 

του έκανε σχετική ενημέρωση, τον παρακάλεσε να μην γίνει μεταστέγαση. Ο 

Διοικητής Δ.Α.Ε. εξέτασε το θέμα και σε δύο ημέρες πήρε τηλέφωνο, λέγοντας 

ότι δεν θα επιτρέψει να γίνει κάτι τέτοιο, το Σχολείο παραμένει στη θέση του.  

Καταστατικό. Το Καταστατικό του Συλλόγου, κατόπιν ενεργειών του 

Νομικού μας Συμβούλου και Επιτίμου Προέδρου του Συλλόγου μας 

κ.Γεωργίου Εμμανουηλίδη, είναι στα χέρια μας, εγκεκριμένο από το 

Πρωτοδικείο Αθηνών. Αν έχετε υπομονή, στο τέλος θα το έχετε και εσείς μαζί 

σας. Ένα μεγάλο ‘‘ευχαριστώ’’ αξίζει στον Επίτιμο Πρόεδρο και Νομικό μας 

Σύμβουλο κ.Γεώργιο Εμμανουηλίδη και το χειροκρότημά σας. 

Παραίτηση – Αναπλήρωση μέλους Διοικητικού Συμβουλίου. Μετά την 

παραίτηση από το Δ.Σ. του μέλους κ.Κώστα Αναγνωστάκη, η θέση 

αναπληρώθηκε από το πρώτο αναπληρωματικό μέλος, τον συνάδελφο 

κ.Αναστάσιο Σπυρόπουλο.  

Εκδρομές – Εκδηλώσεις Συλλόγου. Πραγματοποιήθηκαν τη χρονιά που 

πέρασε, δύο (2) εκδρομές, μία μονοήμερη στον Άγιο Γιάννη τον Ρώσο στην 

Εύβοια και μία διήμερη στη Λίμνη Πλαστήρα – Καλαμπάκα – Μετέωρα. Στο 

τέλος κάθε εκδρομής, η ευχαρίστηση των συμμετασχόντων ήταν εμφανής και 

ζητούσαν να γίνονται πιο συχνές οι εκδρομές μας.  
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Εκδηλώσεις. Τη χρονιά που πέρασε, έγινε η ετήσια Γενική Συνέλευση, 

μαζί με τις εκλογές και την ανάδειξη του σημερινού Δ.Σ. Στο κοσμικό κέντρο 

‘‘Ελαφοκυνηγός’’ έγινε ο Ετήσιος Χορός του Συλλόγου μας με μεγάλη 

επιτυχία και με μεγάλη συμμετοχή των μελών μας.  

Στις 4 Δεκεμβρίου ημέρα Σάββατο, έγινε το Ετήσιο Μνημόσυνο στη 

μνήμη των ηρωικώς πεσόντων συναδέλφων μας προελεύσεως Σ.Τ.Υ.Α. στην 

Αίθουσα Πεσόντων του Συλλόγου μας. Την εκδήλωση αυτή τίμησαν με την 

παρουσία τους ο Υποπτέραρχος κ.Οικονόμου ως εκπρόσωπος του Γ.Ε.Α., ο 

Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών 

της Αεροπορίας, ο Αντιπρόεδρος της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών 

Στρατού, ο Πρόεδρος του Πανελληνίου Συλλόγου Αποστράτων Αξιωματικών 

Ενόπλων Δυνάμεων, ο Πρόεδρος της ΠΑΣΥΒΕΤΑ, η Πρόεδρος του 

Πανελληνίου Συλλόγου Ορφανικών Οικογενειών κα Μιράντα Παπασταύρου 

με αρκετά από τα μέλη του και οι Πρόεδροι Συλλόγων της Πολεμικής 

Αεροπορίας, Πολεμικού Ναυτικού και Στρατού Ξηράς, τέως Πρόεδροι του 

Συλλόγου μας, μέλη οικογενειών πεσόντων συναδέλφων, σύσσωμο το Δ.Σ. του 

Συλλόγου και αρκετοί συνάδελφοί μας.  

Ιστοσελίδα. Η ιστοσελίδα του Συλλόγου μας χρειάζεται συχνότερη 

ενημέρωση και ανταπόκριση σε ερωτήματα e-mail. Απαραίτητη προϋπόθεση 

για να γίνει αυτό, είναι η επάνδρωσή της από δύο (2) τουλάχιστον άτομα με 

εθελοντική προσφορά, γνώστες του συστήματος. Παρ΄ όλα αυτά, χάρις στη 

φιλότιμη προσπάθεια του υπεύθυνου χειριστή και μέλους του Δ.Σ. κ.Βούλγαρη, 

η επισκεψιμότητα της ιστοσελίδας κρίνεται ικανοποιητική και αυξάνει 

συνεχώς.  

Εγγραφή νέων μελών. Από τον Σύλλογο εστάλη μεγάλος αριθμός 

προσκλήσεων για εγγραφή, σε πρόσφατα αποστρατευθέντες συναδέλφους. Η 
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ανταπόκρισή στην πρόσκλησή μας, δεν μπορεί να χαρακτηριστεί 

ικανοποιητική. Για να επιτευχθεί ο στόχος, δεν αρκεί μόνο η προσπάθεια του 

Δ.Σ., αλλά όλων μας. Η ενίσχυση του Συλλόγου με νέα άτομα, θα έχει ως 

συνέπεια τη μακροζωία του. Παράκληση ήταν και του κ.Καράμπελα, αλλά και 

όλων των τέως και Επιτίμων Προέδρων, για ενίσχυση του Συλλόγου με νέα 

άτομα, να συμβάλλουμε όλοι μας σε αυτή την κατεύθυνση.  

Δελτία εισόδου σε ΣΕΠΑ και ΚΕΔΑ. Υποβλήθηκαν στο ΓΕΑ – Β3 

δικαιολογητικά αρκετών συναδέλφων μη μερισματούχων μελών μας και 

εκδόθηκαν δελτία εισόδου για ΣΕΠΑ και ΚΕΔΑ. Οι μη μερισματούχοι 

συνάδελφοι είναι αυτοί που έφυγαν σαν Υπαξιωματικοί και δεν έχουν δικαίωμα 

εκδόσεως κάρτας.  

Ανακαίνιση Γραφείων ΣΑΣ. Η ανακαίνιση Γραφείων έγινε σε ποσοστό 

70% και πάνω και θα σας τα αναλύσω. Από την Αίθουσα Συσκέψεων έφυγαν 

όλα τα παλιά έπιπλα και αντικαταστάθηκαν με καινούργια. Η νέα βιβλιοθήκη 

είναι έτοιμη να υποδεχθεί όλες τις συλλογές βιβλίων που υπάρχουν στον 

Σύλλογο.  

Από την Αίθουσα Πεσόντων έφυγαν όλα τα γραφεία και οι ηλεκτρονικοί 

υπολογιστές και τοποθετήθηκαν καναπέδες. Στους τοίχους της αίθουσας είναι 

αναρτημένες οι φωτογραφίες των πεσόντων με το βιογραφικό τους και κάτω 

από τη στήλη με τα ονόματά τους καίει μόνιμα ένα καντηλάκι, ενώ δεξιά και 

αριστερά της στήλης είναι οι εικόνες των Αρχαγγέλων Μιχαήλ και Γαβριήλ.  

Από την αίθουσα που βρίσκεται πριν από το Γραφείο του Προέδρου 

έφυγαν οι καναπέδες, κατασκευάστηκε και τοποθετήθηκε βιτρίνα εκθεμάτων 

με φωτισμό και στον τοίχο τοποθετήθηκαν δύο πίνακες, ο ένας με τα ονόματα 

των διατελεσάντων Προέδρων και πάνω από αυτόν οι φωτογραφίες των και 
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δίπλα ο πίνακας με τα ονόματα των Επιτίμων Προέδρων και μελών του 

Συλλόγου μας. 

Ο χώρος της Αποθήκης άδειασε, τοποθετήθηκαν νέες γραμμές 

ηλεκτρικού και έγινε χώρος υποδοχής του fax, του Internet και των 

εκτυπωτικών μηχανημάτων.  

Το Ταμείο άλλαξε και αυτό όψη. Έπεσαν οι σοβάδες και ξανάγιναν από 

την αρχή, έγινε το βάψιμο του τοίχου και σύνδεση του ηλεκτρονικού 

υπολογιστή με τον κεντρικό.  

Αντικαταστάθηκαν σε όλες τις αίθουσες τα καλώδια του ηλεκτρικού 

ρεύματος και τοποθετήθηκαν νέες παροχές.  

Από το μπαλκόνι έφυγαν τα παλιά σίδερα, τοποθετήθηκε καινούργια 

τέντα, δύο ζαρντινιέρες με πλαστικά λουλούδια, δύο τραπέζια για τους 

επισκέπτες για να πίνουν το καφεδάκι τους, όταν ο καιρός είναι καλός.  

Τοποθετήθηκαν στις μπαλκονόπορτες και στα παράθυρα νέες κουρτίνες.  

Στο σημείο αυτό θέλω να τονίσω τη μεγάλη προσφορά του κ.Στέφανου  

Καβέκου, του Ταμία του Συλλόγου μας, που με χαμηλό κόστος κατάφερε αυτά 

τα ακατόρθωτα, χωρίς όμως να παραγνωρίζω και την προσφορά και των άλλων 

μελών του Δ.Σ. για τη βοήθεια της ανακαίνισης των Γραφείων.  

Επισκέψεις ασθενών στο 251 Γ.Ν.Α. Ο Σύλλογος μας, με επικεφαλής τον 

Πρόεδρο, τους δύο Αντιπροέδρους, τον Κοσμήτορα και τον Αναπληρωτή 

Κοσμήτορα, πραγματοποίησαν επισκέψεις στους ασθενείς αποφοίτους 

Σ.Τ.Υ.Α. στο 251 Γ.Ν.Α., παραμονές εορτών Πάσχα και Χριστουγέννων και 

προσέφεραν συνολικά δώρα μαζί με τις ευχές τους για ταχεία ανάρρωση. Κατά 

τις επισκέψεις αυτές, έγινε συνάντηση με τον Διοικητή, Υποδιοικητή και την 

Υποδιευθύνουσα του 251 Γ.Ν.Α. Στη συνάντηση αυτή έγινε ενημέρωση επί της 

λειτουργίας και των προβλημάτων του Νοσοκομείου, ανταλλαγή απόψεων επί 
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διαφόρων θεμάτων που αφορούν την υγεία, αλλά και τη μεταφορά παραπόνων 

ή ευχαριστιών ασθενών που έρχονται σε εμάς μετά την έξοδό τους.  

Η Εφημερίδα. Κατά τον περασμένο χρόνο, η Συντακτική Επιτροπή 

επιμελήθηκε την έκδοση των Φύλλων από 208 έως 213. Λόγω πληθώρας ύλης, 

υποχρεώθηκε να εκδίδεται πολυσέλιδη, με αποτέλεσμα την αύξηση του 

οικονομικού κόστους. Ο λόγος αυτός μας αναγκάζει να ζητήσουμε από τους 

συνδρομητές να είναι πιο συνεπείς στις υποχρεώσεις τους, για να μπορεί να 

βγαίνει η εφημερίδα μας και να ακούγεται ελεύθερα η φωνή τους.  

Οι βασικοί στόχοι της εφημερίδας μας ήταν και θα είναι η ενημέρωση 

των μελών μας για τα θέματα που τους ενδιαφέρουν. Η προβολή, στην πολιτική 

και στρατιωτική ηγεσία των αιτημάτων και προβλημάτων που απασχολούν 

τους εν ενεργεία και εν αποστρατεία συναδέλφους αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. Αν 

ανατρέξουμε στο αρχείο και ξεφυλλίσουμε τις σελίδες της εφημερίδας της 

χρονιάς που πέρασε, θα δούμε ότι πολλά δημοσιεύματα διαφόρων συντακτών 

και του Δ.Σ. πρόβαλλαν προς τους αρμοδίους της πολιτικής και στρατιωτικής 

ηγεσίας τα αιτήματα για: 

- Ένα δίκαιο μισθολόγιο στρατιωτικών.  

- Το εξελικτικό των εν ενεργεία συναδέλφων μας.  

- Την αναβάθμιση της Σχολής μας.  

- Την αναγνώριση των πτυχίων της Σχολής ως ισότιμη με Τ.Ε.Ι., όπως 

έγινε με τις Ανώτατες Στρατιωτικές Σχολές ως Α.Ε.Ι.  

- Τις διαμαρτυρίες για το κόψιμο του δώρου Χριστουγέννων και Πάσχα 

από το Μετοχικό Ταμείο.  

- Την έντονη αγανάκτηση, απογοήτευση με τις περικοπές στην 

παρεχομένη υγεία, καθώς και την κατά τρόπο απαράδεκτο 
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παρεχομένη εξυπηρέτηση από το Γ.Ν.Α. ομάδων πολιτών μη 

μερισματούχων.  

- Την έντονη δυσαρέσκειά μας στις απαξιωτικές δηλώσεις των 

κ.κ.Καρατζαφέρη, Βενιζέλου, Μπεγλίτη, με αποκορύφωμα την 

τελευταία του κ.Πάγκαλου.  

Στην εφημερίδα μας θα δείτε επίσης λογοτεχνικά (ποιήματα και 

πεζογραφήματα) ιστορικά και πατριωτικά κείμενα, καθώς και ιστορίες που 

είναι παρμένες από τη ζωή μας, όταν υπηρετούσαμε στην Πολεμική Αεροπορία 

και βρισκόμασταν στις πίστες των αεροσκαφών, στα υπόστεγα, στα ραντάρ, 

στις Λέσχες και η θύμησή τους μας γεμίζει νοσταλγία για το παρελθόν.  

Τελειώνοντας με την εφημερίδα μας, σας δίνουμε μία υπόσχεση, ότι θα 

συνεχίσει όχι μόνο να αξιολογεί τα θετικά και να κατατάσσεται μεταξύ των 

πρώτων στην κατηγορία των στρατιωτικών εντύπων, αλλά και να μάχεται 

πολιτικά άχρωμα για τα συμφέροντα των αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α.  

Στο σημείο αυτό, με λύπη θα θυμίσω τον χαμό ενός πολύτιμου 

συνεργάτη, ενός λάτρη της εφημερίδος μας, ενός ακούραστου εργάτη που μέχρι 

την τελευταία στιγμή της ζωής του είχε έρθει στα Γραφεία του Συλλόγου για 

να πάρει ύλη και να κάνει σελιδοποίηση στη νέα έκδοσή της, ενός αξιόλογου 

ανθρώπου και φίλου, του αλησμόνητου Αλέκου Μαρκόπουλου της 8ης Σειράς, 

όπως ανέφερε και ο Αντιπρόεδρος του Συλλόγου στην αρχή. Ας είναι ελαφρύ 

το χώμα της Αττικής γης που τον σκεπάζει. Αιωνία του η μνήμη.  

Ημερολόγιο. Ο κ.Δημήτρης Μανιώτης, με τη συνδρομή του ακούραστου 

εργάτη του Συλλόγου μας κ.Γεωργίου Τάγκαλου, επιμελήθηκαν της συνθέσεως 

και της εκδόσεως του ημερολογίου του 2011. Τους ευχαριστούμε θερμά. 

Ιδιαίτερα όμως ευχαριστούμε τον Επιτελάρχη της Δ.Α.Υ., τον Διοικητή και το 

Προσωπικό της Υπηρεσίας Αεροπορικών Εκδόσεων που ξεπέρασαν τα σοβαρά 
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προβλήματα που αντιμετώπισαν κατά την παραγωγή και σήμερα έχουμε στα 

χέρια μας το νέο ημερολόγιο, το οποίο θα παραλάβετε όταν φύγετε από εδώ, 

στο τέλος της Γενικής Συνέλευσης.  

Συμμετοχή σε εκδηλώσεις θεσμικών φορέων και Συλλόγων. Ο Σύλλογός 

μας ανελλιπώς μετείχε σε εκδηλώσεις θεσμικών φορέων της πόλης μας, 

κατόπιν προσκλήσεων, με καταθέσεις στεφάνων και την παρουσία μελών του 

Δ.Σ. Μετείχε επίσης σε εκδηλώσεις περιφερειακών πόλεων, που διοργανώνουν 

τοπικοί παράγοντες και που είχαμε την τιμή να είμαστε καλεσμένοι. Σε 

εκδηλώσεις της Πολεμικής Αεροπορίας, όπως ορκωμοσίες σπουδαστών των 

Σχολών, εθνικές επετείους, θρησκευτικές εορτές κ.ά. Στις εκδηλώσεις 

Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας, Συλλόγων της Πολεμικής Αεροπορίας 

και Συνδέσμων άλλων Όπλων.  

Θα μπορούσα να συνεχίσω για το έργο του Διοικητικού Συμβουλίου  

και με άλλα γεγονότα, αλλά δεν θα το κάνω, για να εκμεταλλευτούμε τον χρόνο 

και να δώσουμε σε εσάς την ευκαιρία, σε όσους θέλουν να ομιλήσουν, να πουν 

τη γνώμη τους, να καταγράψουμε τις απόψεις τους και να οδηγήσουμε τον 

Σύλλογο εκεί που πρέπει.  

Τελειώνοντας, θέλω να ευχαριστήσω όλα τα μέλη του Δ.Σ. γιατί η 

προσφορά τους είναι εθελοντική. Ο χρόνος που διαθέτουν στον Σύλλογο, είναι 

χρόνος που κλέβουν από τη δική τους ζωή. Τα σφάλματα οπωσδήποτε θα 

υπάρχουν, όπως ανέφερα και στην αρχή. Τα εντοπίζουμε, τα συζητάμε, τα 

διορθώνουμε. Εδώ τελειώνω, σας ευχαριστώ που είχατε την υπομονή να με 

ακούσετε και περιμένω τις κρίσεις σας. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ.Πρόεδρο για την όντως περιεκτική, 

συνοπτική, εμπεριστατωμένη ενημέρωση που μας έκανε σε όλους τους τομείς 

δραστηριότητος του Συλλόγου μας. Η δύναμις όμως του Συλλόγου μας, 



          ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ 

Σ.Τ.Υ.Α. 

                                                                    ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 29ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 

2011 

24 

24 

βασικώς είμαστε εμείς όλοι. Όσο περισσότεροι είμαστε, τόσο μεγαλύτερη 

δύναμη δίνουμε στον Σύλλογο μας.  

 Και με την ευκαιρία αυτή, θα τονίσω ότι η εφημερίδα είναι ο καθρέπτης 

όλων των ενεργειών του Συλλόγου μας και είναι σε πολύ υψηλό επίπεδο, κατά 

γενική και αντικειμενική παραδοχή. Θα στείλω μία παράκληση σε όλους τους 

αγαπητούς συναδέλφους που θέλουν και πρέπει να θέλουν να αρθρογραφούν 

στην εφημερίδα μας. Τα άρθρα τους να είναι συνοπτικά, να μην είναι 

μακροσκελή, να διαβάζονται εύκολα, έτσι ώστε να μπορεί να τα προσδιορίσει 

και η Επιτροπή Σύνταξης και να είναι ενυπόγραφα. Και να μην ξεχνάμε ποτέ 

ότι η εφημερίδα αυτή είναι η δύναμή μας. Και να μην ξεχνάμε πάλι ότι η δύναμη 

είμαστε εμείς και ότι όσο περισσότεροι είμαστε, τόσο μεγαλύτερη δύναμη 

διαθέτουμε.  

------------------------- 

«Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2010 από 

Ταμία ΣΑΣ κ.Καβέκο Στέφανο, παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού 

2010 και του Προϋπολογισμού Εσόδων – Εξόδων 2011» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στη συνέχεια θα μιλήσει ο Ταμίας του Συλλόγου και θα μας 

κάνει τον οικονομικό απολογισμό για τον περασμένο χρόνο. Ο κ.Ταμίας 

παρακαλώ, να έρθει στο μικρόφωνο.  

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ: Γεια σας και από εμένα. Καλή Χρονιά σε όλους σας, με υγεία. 

Ονομάζομαι Καβέκος Στέφανος, είμαι απόστρατος Σμήναρχος της 19ης Σειράς. 

Με τις προηγούμενες εκλογές οι συνάδελφοι με εξέλεξαν στο Διοικητικό 

Συμβούλιο και ανέλαβα το Ταμείο του Συλλόγου.  

 Εδώ θέλω να πω δύο λόγια, τα οποία δεν είπα προηγουμένως, όταν 

παρέδωσα την πλακέτα στον κ.Ζεβόλη. Οικονομικός δεν είμαι, οικονομικά δεν 

ξέρω. Προϋπολογισμό οικογενειακό ξέρω, όπως όλοι μας. Όχι οικονομικά του 
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στυλ: βιβλία εσόδων – εξόδων, ισολογισμοί, αποδείξεις, φοροτεχνικά κ.λπ. 

Μπήκα σε ένα Γραφείο του οποίου, πιστέψτε με, την οργάνωση θα τη ζήλευαν 

πάρα πολλές Οικονομικές Υπηρεσίες. Οι δε δικλείδες οι οποίες έχουν 

θεσπιστεί, είναι τέτοιες, που δεν μπορεί να ξεφύγει από το Ταμείο ούτε λεπτό.  

Όλα αυτά με βοήθησαν να μπω στο πνεύμα των οικονομικών του 

Συλλόγου. Σε όλα αυτά η βοήθεια προήλθε από έναν άνθρωπο ο οποίος επί 

είκοσι δύο (22) χρόνια, αδιαλείπτως καθημερινά (ο Σύλλογος έχει ταμπέλα 

απέξω και λέει: ώρες εργασίας 09.00΄ - 13.00΄) αδιαλείπτως και καθημερινά, 

ξαναλέω, από τις 08.00΄ το πρωί μέχρι τη 13.30΄ το μεσημέρι και απογευματινή 

δουλειά στο σπίτι του. Πιστεύω ότι καταλαβαίνετε όλοι για ποιον μιλάω. Δεν 

έχω να πω κάτι παραπάνω για τον κύριο αυτόν, παρά μόνο ένα πολύ μεγάλο 

‘‘ευχαριστώ’’ εγώ προσωπικά, γιατί και μετά την παράδοση του Ταμείου, επί 

έναν ολόκληρο χρόνο είναι δίπλα μου κάθε ημέρα στον Σύλλογο, προκειμένου 

να εγκλιματιστώ, να μπω στο πνεύμα, ώστε να αποφύγουμε κάποια λάθη που 

τυχόν μπορούν να γίνουν.  

Κύριε Ζεβόλη, ένα μεγάλο ‘‘ευχαριστώ’’ πρώτα από όλα για την 

προσφορά σας, ένα μεγάλο ‘‘ευχαριστώ’’ για την υπομονή σας, την οποία εγώ 

δεν έχω. Στον ένα χρόνο την υπομονή των είκοσι δύο (22) δικών σας, εγώ δεν 

την έχω και το ξέρετε, το ξέρουμε πολύ καλά και οι δύο.  

ΜΕΛΟΣ: Όπερ σημαίνει;  

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ: Πιθανόν να την αποκτήσω, πιθανόν και όχι. Αυτό σημαίνει.  

Εύχομαι ότι το καλύτερο στην οικογένειά σας και σε εσάς και καλή τύχη 

με ό,τι και αν ασχοληθείτε στο υπόλοιπο της ζωής σας. Πάνω από όλα, υγεία. 

Ευχαριστώ πολύ.  

Και ας μπούμε στα οικονομικά του Συλλόγου. Ξεκινάμε με την παρουσίαση, 

όπως βλέπετε στις διαφάνειες.  
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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΤΗΝ 31-12-2009 

   

1 Τρεχούμενος Λογαριασμός Ταμείου (Ε.Τ.Ε.) 14.099,84 

2 Προθεσμιακός Λογαριασμός Ταμείου (Ε.Τ.Ε) 25.911,88 

3 Τρεχούμενος Λογαριασμός Ταμείου Αρωγής (ΕΤΕ) 1.739,71 

4 Τρεχούμενος Λογαριασμός Στέγης (Τ.Π.& Δ.) 7.455,73 

5 Προθεσμιακός Λογαριασμός Στέγης (Τ.Π. & Δ.) 39.619,22 

6 Ταμίας (Τρέχουσες Ανάγκες Συλλόγου) 1.504,00 

      

  ΓΕΝΙΚΟ  ΣΥΝΟΛΟ  ΕΤΟΥΣ 90.330,38 

   

Δε θα δείτε τη διαφάνεια που λέει ότι τα οικονομικά του Συλλόγου, η 

περιουσία του Συλλόγου στο τέλος του 2009 ήταν 90.200,00€ (δε θυμάμαι 

ακριβώς το ποσόν) και εφέτος είναι 92.000,00€ περίπου, σύμφωνα με τη 

χρήση. Διαφορά των 2.000,00€. 

Και ξεκινάμε την ανάλυση των εσόδων, την οποία εμείς για ευκολία μας 

έχουμε ομαδοποιήσει. 

 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΕΣΟΔΩΝ 2010 

ΕΣΟΔΑ 2010 

   

1 Συνδρομές Μελών 25.966,23 

2 Εγγραφές και Συνδρομές Νέων Μελών 4.440,00 

3 Ενίσχυση Συλλόγου (Δωρεές, ΓΕΑ,Εκδηλώσεις 2.395,00 

4 Αναμνηστικά (Λευκώματα-Γραμματόσημα) 1.855,00 

5 Στέγη Συλλόγου 786,40 

6 Αρωγή Συλλόγου 71,60 

7 Συνδρομή Εφημερίδας 360,00 

8 Τόκοι Τρεχούμενου Λογαριασμού Ταμείου (Ε.Τ.Ε) 36,21 

9 Τόκοι Προθεσμιακού Λογαριασμού Ταμείου (Ε.Τ.Ε) 105,78 

10 Τόκοι Τρεχούμενου Λογαριασμού Αρωγής (Ε.Τ.Ε) 1,62 

11 Τόκοι Τρεχούμενου Λογαριασμού Στέγης (Τ. Π & Δ) 21,96 

12 Τόκοι Προθεσμιακού Λογαριασμού Στέγης (Τ. Π & Δ) 1.222,23 

      

  ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ ΕΤΟΥΣ 2009 37.262,03 
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Εδώ θα πρέπει να σταματήσω στην πρώτη ενότητα. Η πρώτη ενότητα 

είναι Συνδρομές Μελών. Βλέπετε για το 2010 ένα ποσό 25.966,00€. Εάν θα 

δείτε τα έσοδα του 2009, της προηγούμενης Γενικής Συνέλευσης, είναι γύρω  

στις 25.000,00€.  

Κύριοι, μέχρι τις 31-12-2010 όταν έρχεται κάποιος για να γραφτεί, 

απόφοιτος της Σ.Τ.Υ.Α. μέλος του Συλλόγου, παίρνει έναν αύξοντα αριθμό. 31-

12-2010 ο Σύλλογος είχε εγγεγραμμένους, με αύξοντα αριθμό, 2.952 μέλη. Από 

αυτά τα μέλη, εάν αφαιρέσουμε κάποιους οι οποίοι έχουν διαγραφεί, έχουν 

πεθάνει, οι πολύτεκνοι που δεν πληρώνουν συνδρομή και τα άτομα με ειδικές 

ανάγκες, πέφτουμε στα 2.168 μέλη. Τα 2.168 μέλη, εάν πλήρωναν ετησίως τη 

συνδρομή τους, ο Σύλλογος θα είχε έσοδα 43.360,00€.  

Αυτή τη στιγμή, με το ποσόν που βλέπετε εκεί, εάν το διαιρέσετε δια του 

20,00€, θα δείτε ότι ετησίως πληρώνουν 1.250 άτομα. Οι υπόλοιποι χρωστάνε, 

δεν είναι εντάξει με την υποχρέωσή τους. Είναι πρόβλημα αυτό για τον 

Σύλλογο. Η κινητήριος δύναμις του Συλλόγου είναι αυτή, τα έσοδά του , για να 

μπορεί να ανταπεξέλθει στα ανελαστικά έξοδα που έχει, μηνιαίως ή ετησίως.  

Πέρυσι, το ίδιο πράγμα στη Γενική Συνέλευση είχε ειπωθεί και από τον 

κ.Ζεβόλη, για τα άτομα που δεν πληρώνουν και είχαμε πει, είχε πέσει μάλλον 

το θέμα διαγραφής. Ο κ.Εμμμανουηλίδης, Νομικός Σύμβουλος πέρυσι είπε ότι: 

«Η διαγραφή δεν είναι ωραία λέξη». Συμφωνώ απόλυτα και νομίζω ότι 

συμφωνείτε και εσείς. Να βρούμε έναν άλλο τρόπο. Ο μόνος τρόπος που 

βρήκαμε και είχαμε ήδη και ο οποίος λειτουργούσε από πλευράς Συλλόγου, 

ήταν οι επιστολές (το να στείλουμε μία επιστολή σε κάποιο μέλος, ευγενική 

επιστολή και όχι: «Άκου να σου πω! χρωστάς τόσα, να τα πληρώσεις!», όχι σε 

αυτό το στυλ), οι οποίες δεν έφεραν αποτέλεσμα. Ήταν περισσότερα τα έξοδα 

του Συλλόγου σε αλληλογραφία, παρά σε εισφορές αυτών που είχαν 

υποχρέωση να πληρώσουν. Πέραν του ότι η αντιμετώπιση από όλους, της 

παραλαβής της επιστολής δεν είναι η ίδια.  
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Θα σας πω ένα περιστατικό μεμονωμένο. Είναι μεμονωμένο περιστα- 

τικό, έγινε όμως. Πέρυσι, όταν είχε το τραπέζι εκεί ο κ.Ζεβόλης, για να μαζεύει 

τις εισφορές όποιων ήταν να πληρώσουν, μπήκε ένα μέλος μέσα με την 

επιστολή που του είχε στείλει. Του την έτριψε στη μούρη –κυριολεκτώ– δεν 

την άφησε, ή την πέταξε στο τραπέζι, του την έτριψε στη μούρη: «Τι είναι αυτό 

που μου έστειλες ρε;». Μεμονωμένο περιστατικό, ξαναλέω, αλλά δεν μπορούσα 

να μην το αναφέρω. Είναι αδιανόητη τέτοια συμπεριφορά. Είναι αδιανόητη. 

Για να μην τους βάλω όλους σε ένα τσουβάλι και πω ότι είμαστε όλοι ανάγωγοι, 

είναι αδιανόητη.  

ΜΕΛΟΣ: Αυτόν δεν τον διαγράψατε;  

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ: Όχι. Πώς θα τον διαγράψουμε;  Για ποιο λόγο;  

 Συνεχίζω, κύριοι. Μετά θα μου πείτε ό,τι θέλετε. Οι επιστολές δεν 

καρποφόρησαν. Ο Σύλλογος το έχει συζητήσει το θέμα στο Διοικητικό  

Συμβούλιο και πέραν του ότι το άρθρο 8, παράγραφος 3, υποπαράγραφος 7 του 

Καταστατικού του Συλλόγου Περί Πειθαρχικών Κυρώσεων και συγκεκρι-μένα 

στη Διαγραφή Μέλους, μιλάει καθαρά και λέει ότι: «Μέλος το οποίο δεν  

έχει πληρώσει από τρία (3) χρόνια και πάνω, διαγράφεται». 

Κύριοι, έχω μία κατάσταση στα χέρια μου, τετρακοσίων (400) ατόμων, 

με σύνολο ποσού 42.465,00€, οι οποίοι είναι μέσα στη δεκαετία 2000 – 2010, 

γιατί η προηγούμενη δεκαετία 1990 – 2000 όσων χρώσταγαν, παραγράφησαν, 

χαρίστηκαν. Δεύτερη δεκαετία. Τι θα γίνει κύριοι;  

ΜΕΛΟΣ: Ό,τι λέει το Καταστατικό. Αυτεπάγγελτη διαγραφή.  

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ: Ο Σύλλογος, λοιπόν, σας είπα ότι το συζήτησε, το σκέφθηκε 

και έχει τρεις λύσεις. Σας παρακαλώ πολύ, ακούστε. Έχει τρεις λύσεις.  

 Η μία λύση είναι η δημοσίευση των ονομάτων στην εφημερίδα, ποιων 

χρωστάνε και ποια έτη. Εκεί και μέσω του Νομικού μας Συμβούλου θα πρέπει 

να εξετάσουμε αν πέφτουμε στο σφάλμα των προσωπικών δεδομένων. Μία  
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πρόταση είναι αυτή.  

 Η δεύτερη πρόταση είναι η προειδοποιητική ανακοίνωση στην 

εφημερίδα ότι κάποια άτομα χρωστάν, χωρίς ονόματα βέβαια.  

 Και η τρίτη λύση, εάν δεν καρποφορήσει αυτό, είναι η διαγραφή τους, 

σύμφωνα πάντα με το Καταστατικό. Ή δουλεύουμε με το Καταστατικό, ή το 

πάμε συμπονετικά: «Δεν βαριέσαι! Συνάδελφοι είναι, άσχημη είναι η λέξη 

διαγραφή, χάνουμε πελάτες». Με συγχωρείτε, εγώ σαν Ταμίας, τέτοιους πελάτες 

δεν τους θέλω. Τέτοιους πελάτες δεν τους θέλω, που δεν θεωρώ ότι είναι 

πελάτες, είναι μέλη του Συλλόγου. Και θα έπρεπε για 20,00€, μία υποχρέωση 

20,00€ τον χρόνο δεν είναι τίποτα. Και να θεωρήσω ότι είναι αμέλεια ενός 

χρόνου; Δύο χρόνων; Τριών χρόνων; Αμέλεια δεκαετίας; Είναι  

αδιανόητο. Είναι αδιανόητο!  

 Αυτά ως προς τις συνδρομές. Στο τέλος θα πείτε ό,τι θέλετε να πείτε, 

αφού τελειώσω.  

 Προχωρώ στην ενότητα Συνδρομή Εφημερίδας. Το ποσόν που βλέπετε, 

είναι 360,00€. Στην εφημερίδα όλο το 2010 έχουμε βάλει ανακοίνωση και λέμε: 

«Κύριοι, πλην των τακτικών μελών, των πολυτέκνων, των ορφανικών 

οικογενειών και των ατόμων με ειδικές ανάγκες, οι οποίοι δεν πληρώνουν 

συνδρομή και παίρνουν την εφημερίδα, όλοι οι υπόλοιποι που έχετε υπόλοιπο με 

την εφημερίδα, πληρώστε τη συνδρομή σας 10,00€ τον χρόνο, διαφορετικά θα 

ανασταλεί η αποστολή της εφημερίδας».  

 Ανταποκρίθηκαν κύριοι, τριάντα έξι (36) άτομα.  

ΜΕΛΟΣ: Σε αυτούς να στείλετε την εφημερίδα. Μόνο σε αυτούς.  

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ: Η πρόταση από το Διοικητικό Συμβούλιο είναι να ανασταλεί 

η αποστολή της εφημερίδας και όποιος θέλει, να ξαναγραφτεί.  

 Στη διαφάνεια βλέπετε τα έξοδα του Συλλόγου, πάλι ανά κατηγορία.  

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΕΞΟΔΩΝ 2010 

 ΕΞΟΔΑ 2010  

   

1 Ενοίκιο 5.619,19 
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2 Κοινόχρηστα 1.128,61 

3 ΔΕΚΟ (ΔΕΗ - ΕΥΔΑΠ - ΟΤΕ) 2.032,50 

4 Εκτύπωση - Διανομή Εφημερίδας 13.458,59 

5 Κυλικείο 119,34 

6 Κίνηση 1.148,00 

7 Κοινωνικές Εκδηλώσεις (Στεφάνια, Συνεστιάσεις,Εκδρομές) 895,53 

8 Συντήρηση -Εξοπλισμός Συλλόγου 4.584,66 

9 Λειτουργικά Έξοδα Συλλόγου 3.411,49 

10 Δαπάνες Γ.Σ 2010 2.154,17 

11 Εφορία-Φοροτεχνικός 150,00 

12 Φόροι Τόκων 4,02 

13 Διάφορα Έξοδα 498,40 

      

  ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ 35.204,50 

  ΤΕΛΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΧΡΗΣΗΣ 2010 (ΕΣΟΔΑ - ΕΞΟΔΑ) 2.057,53 

 ΤΗΡΟΥΜΕΝΟΙ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΙ  

   

1 Τρεχούμενος Λογαριασμός Ταμείου (Ε.Τ.Ε.) 15.394,05 

2 Προθεσμιακός Λογαριασμός Ταμείου (Ε.Τ.Ε) 26.079,51 

3 Τρεχούμενος Λογαριασμός Ταμείου Αρωγής (ΕΤΕ) 1.791,31 

4 Τρεχούμενος Λογαριασμός Στέγης (Τ.Π.& Δ.) 1.244,13 

5 Προθεσμιακός Λογαριασμός Στέγης (Τ.Π. & Δ.) 47.344,71 

6 Ταμίας (Τρέχουσες Ανάγκες Συλλόγου) 534,20 

  ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΤΗΡΟΥΜΕΝΩΝ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΩΝ 92.387,91 

 

ΙΣΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΧΡΗΣΕΩΣ 2010 
 

  

ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΟ   ΠΑΘΗΤΙΚΟ    

         

ΑΠO ΤΡΑΠΕΖΕΣ 91.853,71   ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 90.330,38    

ΜΕΤΡΗΤΑ ΤΑΜΕΙΟ 534,20   ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΕΙΣ ΝΕΟ 2.057,53    

ΣΥΝΟΛΟ 92.387,91   ΣΥΝΟΛΟ 92.387,91    

         

ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΩΝ ΧΡΗΣΗΣ 2010  

         

ΕΞΟΔΑ   ΕΣΟΔΑ    

ΓΙΑ ΤΟ 2009 35.204,50   ΓΙΑ ΤΟ 2009 37.262,03    

ΚΕΡΔΟΣ ΧΡΗΣΕΩΣ 2.057,53        

ΣΥΝΟΛΟ 37.262,03   ΣΥΝΟΛΟ 37.262,03    
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 ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΕΚΜΕΤΑΛΛΕΥΣΗΣ  

         

ΕΞΟΔΑ   ΕΣΟΔΑ    

         

Ενοίκιο 5.619,19 Συνδρομές Μελών 25.966,23  

Κοινόχρηστα 1.128,61 
Εγγρ. Συνδρ. Νέων 
Μελών 4.440,00  

ΔΕΚΟ (ΔΕΗ - ΕΥΔΑΠ - ΟΤΕ) 2.032,50 Ενίσχυση Συλλόγου  2.395,00  

Εκτύπωση - Διανομή 
Εφημερίδας 13.458,59 Αναμνηστικά  1.855,00  

Κυλικείο 119,34 Στέγη Συλλόγου 786,40  

Κίνηση 1.148,00 Αρωγή Συλλόγου 71,60  

Κοινωνικές Εκδηλώσεις 895,53 Συνδρομή Εφημερίδας 360,00  

Συντήρηση -Εξοπλισμός 
Συλλόγου 4.584,66 Σύνολο Τόκων 1387,80  

Λειτουργικά Έξοδα Συλλόγου 3.411,49      

Δαπάνες Γ.Σ 2010 2.154,17      

Εφορία-Φοροτεχνικός 150,00      

Φόροι Τόκων 4,02      

Διάφορα Έξοδα 498,40    

         

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 35204,50 ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 37262,03  

     

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ: Περνάμε στον Προϋπολογισμό. 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΕΣΟΔΩΝ 2011  

    

1. Συνδρομές Μελών 25.000,00    

2. Εγγραφές και Συνδρομές Νέων Μελών 5.000,00    

3. Ενίσχυση Συλλόγου (Δωρεές, ΓΕΑ,Εκδηλώσεις 2.000,00    

4. Αναμνηστικά (Λευκώματα-Γραμματόσημα) 300,00    

5. Στέγη Συλλόγου 500,00    

6. Αρωγή Συλλόγου 300,00    

7. Συνδρομή Εφημερίδας 2.000,00    

8. Τόκοι Τρεχούμενου Λογαριασμού Ταμείου (Ε.Τ.Ε) 50,00    

9. Τόκοι Προθεσμιακού Λογαριασμού Ταμείου (Ε.Τ.Ε) 150,00    

10. Τόκοι Τρεχούμενου Λογαριασμού Αρωγής (Ε.Τ.Ε) 10,00    

11. Τόκοι Τρεχούμενου Λογαριασμού Στέγης (Τ. Π & Δ) 30,00    

12. Τόκοι Προθεσμιακού Λογαριασμού Στέγης (Τ. Π & Δ) 1.500,00    

      

  ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ ΤΟΚΩΝ 36.840,00    
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ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΕΞΟΔΩΝ 2011   

     

1. Ενοίκιο 6.000,00     

2. Κοινόχρηστα 1.200,00     

3. ΔΕΚΟ (ΔΕΗ - ΕΥΔΑΠ - ΟΤΕ) 2.100,00     

4. Εκτύπωση - Διανομή Εφημερίδας 14.000,00     

5. Κυλικείο 150,00     

6. Κίνηση 2.000,00     

7. Κοινωνικές Εκδηλώσεις (Στεφάνια, Συνεστιάσεις,Εκδρομές) 900,00     

8. Συντήρηση -Εξοπλισμός Συλλόγου 3.000,00     

9. Λειτουργικά Έξοδα Συλλόγου 2.000,00     

10. Δαπάνες Γ.Σ 2011 1.500,00     

11. Εφορία-Φοροτεχνικός 200,00     

12. Φόροι Τόκων 100,00     

13. Διάφορα Έξοδα 500,00     

        

  ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ 33.650,00     

 

ΣΤ. ΚΑΒΕΚΟΣ: Στον Προϋπολογισμό Εσόδων εξακολουθώ να βάζω τις 

25.000,00€ από συνδρομές (δε βλέπω να αυξάνεται τίποτα. μακάρι να αυξηθεί), 

με σύνολο 36.840,00€. Τα δε Έξοδα προϋπολογίζονται με σύνολο 33.650,00€, 

για να μην το κάνουμε σαν τον προϋπολογισμό της Ελλάδος: ‘‘τρώμε πολύ 

περισσότερα από ό,τι παράγουμε’’. Εδώ είναι: ‘‘τρώμε λιγότερα από ό,τι θα 

έρθουν μέσα στο ταμείο’’. 

ΜΕΛΟΣ: Μπήκατε σε οικονομικό πνεύμα. 

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ: Παρ΄  όλο που δεν είμαι οικονομικός. Ναι.  

 Υπάρχει άλλο ένα πρόβλημα που θέλω να αναφέρω, στο Ταμείο και είναι 

οι άγνωστοι καταθέτες. Κύριοι, όταν κάποιος στέλνει τη συνδρομή του με 

κατάθεση στον λογαριασμό στην Εθνική Τράπεζα, την απόδειξη της Τράπεζας, 

είτε την ίδια, είτε φωτοτυπία, τη στέλνει στον Σύλλογο. Διότι εγώ όταν θα πάω 
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να ενημερώσω το βιβλιάριο της Τράπεζας, θα μου λέει η Τράπεζα μέσα: «Στις 

31-12-2010 στο 153 Κατάστημα κατατέθηκαν 20,00€». Ποιος και για ποιο λόγο; 

Μόνο με την απόδειξη που θα μου έρθει, θα το διασταυρώσω. Απόδειξη θέλω, 

αποδεικτικά, όχι τηλέφωνο. Θέλω αποδεικτικά. Το Ταμείο πρέπει να έχει 

αποδεικτικά.  

 Τηλέφωνο, προσέξτε, δεν το λέω απόλυτα. Κάποιοι οι οποίοι δεν 

μπορούν, είναι ανήμποροι και δεν βγαίνουν από το σπίτι τους, με τηλέφωνο, το 

δέχομαι. Αλλά δεν μπορώ να το πω γενικά όλο αυτό, διότι τότε δεν θα υπάρχει 

κανένα χαρτί στα χέρια μου, σαν αποδεικτικό. Θα είναι όλοι με το τηλέφωνο. 

Όχι. Το χαρτί αυτό.  

Οι άγνωστοι καταθέτες, λοιπόν, αυτούς που έχω εγώ μέσω βιβλιαρίου, 

δημοσιεύονται στην εφημερίδα. Η εφημερίδα, η δεύτερη σελίδα της, είναι 

οικονομική σελίδα. Εκεί μέσα θα βλέπετε τα οικονομικά. Δεν έχει ανταποκριθεί 

κανένας. Εάν θα δείτε, υπάρχει ‘‘άγνωστος καταθέτης’’ ο οποίος δημοσιεύεται 

συνέχεια και είναι του 1989. Το θέμα δεν είναι του Συλλόγου. Ο Σύλλογος τα 

λεφτά τα πήρε, μπήκαν στην Τράπεζα, τα θεωρεί έσοδά του και τα μετράει. Δεν 

μπορούμε να τακτοποιήσουμε οικονομικά με απόδειξη, τον άνθρωπο που 

κατέθεσε τα λεφτά και ο οποίος πιθανόν, να γυρίσει μετά από δέκα (10) χρόνια 

και να πει: «Δεν μου στείλατε απόδειξη τότε». «Μα, ποιος ήσουν, Χριστιανέ μου, 

για να σου στείλω απόδειξη; Το δημοσιεύω στην εφημερίδα. Πες μου ποιος είσαι, 

να σου στείλω». 

Σας κούρασα; Δεν είναι ενδιαφέροντα αυτά που λέω, δεν σας νοιάζουν. 

Τέλος πάντων, σας παρακαλώ  κύριοι. Αν δεν είναι ενδιαφέροντα για εσάς, για 

εμένα είναι πρόβλημα και για τη λειτουργία του Συλλόγου. Και έχω την 

εντύπωση ότι ήρθατε εδώ για να ακούσετε προβλήματα του Συλλόγου και να 

πάρετε αποφάσεις εσείς. Ευχαριστώ πολύ.  
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Και υπάρχει και κάτι άλλο, το ότι οι καταθέσεις που γίνονται, γίνονται 

τώρα και με ένα άλλο στυλ, υπάρχει το Internet Banking. Ο άλλος από το σπίτι 

του, μπορεί να καταθέσει στην Εθνική Τράπεζα στον λογαριασμό του 

Συλλόγου το ποσό που θέλει. Η φόρμα που συμπληρώνει στο PC του, θα πρέπει 

να την εκτυπώσει, να βάλει όνομα επάνω και τον λόγο που καταθέτει τα λεφτά 

και να μας το στείλει. Το ίδιο πράγμα με την απόδειξη της Τράπεζας, με fax, με 

e-mail, με ό,τι θέλει, δεν έχω πρόβλημα σε αυτό.  

ΜΕΛΟΣ: Μπορεί στην Τράπεζα, όταν καταθέσει, να βάλει και το όνομά του 

στην αιτιολογία.  

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ: Πρέπει να μπαίνει, βέβαια.  

ΜΕΛΟΣ: Υπάρχει δυνατότητα. Εγώ όποτε κάνω καταθέσεις στην Τράπεζα, 

στην αιτιολογία πάντα βάζω το όνομά μου και όταν πηγαίνει σε αυτόν που 

καταθέτω… 

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ: Έτσι πρέπει να μου έρχεται. Η απόδειξη της Τράπεζας με  

ονοματεπώνυμο και αιτιολογία.  

ΜΕΛΟΣ: Ναι. Δεν χρειάζεται οτιδήποτε άλλο. Να μπει το όνομά του, να 

γραφτεί επάνω και θα σας έρθει εσάς.  

ΣΤ.ΚΑΒΕΚΟΣ: Δεν έχω κάτι άλλο. Σας ευχαριστώ πολύ. Λυπάμαι αν σας 

κούρασα και αν αυτά που ακούσατε δεν ήταν ενδιαφέροντα, για κάποιους 

τουλάχιστον. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον Ταμία του Συλλόγου. Είναι γεγονός ότι το 

πιο ενδιαφέρον του Συλλόγου είναι η οικονομική του ευρωστία και αυτή 

εξαρτάται αποκλειστικά από εμάς. Δεν έχει άλλες πηγές ο Σύλλογος. Εμείς θα 

πληρώσουμε για να μπορεί να λειτουργήσει. Εμείς θα δώσουμε το παρόν για 

να του δώσουμε δύναμη. Άρα λοιπόν, τα πιο ενδιαφέροντα που ακούσαμε, ήταν 
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αυτά από τον Ταμία. Και γι αυτό είναι και η Γενική Συνέλευση. Γι αυτό τον 

σκοπό γίνεται.  

------------------------- 

«Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της 

οικονομικής διαχείρισης του Συλλόγου για περίοδο Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2010 από Ε.Ε. κ.Δαμηλάκη Εμμανουήλ» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στη συνέχεια, στο βήμα θα ανέλθει η Εξελεγκτική Επιτροπή για 

τα οικονομικά επίσης θέματα και στη συνέχεια θα έχουμε όλοι εμείς τον λόγο.  

ΕΜ.ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ: Κύριοι συνάδελφοι, καλημέρα σας. Είμαι ο Σμήναρχος 

Δαμηλάκης Μανώλης, Πρόεδρος της Εξελεγκτικής Επιτροπής, με μέλη τον 

κ.Μπαρκούκη Γιώργο και τον κ.Δημήτριο Γιαννόπουλο.  

 Στις 21 του Γενάρη πήγαμε στον Σύλλογο και κάναμε τον ετήσιο 

οικονομικό έλεγχο του Συλλόγου. Συντάξαμε το ακόλουθο Πρακτικό  

 

ΕΞΕΛΕΚΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ Σ.Α.Σ. 

ΕΚΘΕΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΕΤΟΥΣ 2010 

            Σήμερα την 21η Ιανουαρίου 2011 ημέρα Παρασκευή η Ε.Ε. αποτελούμενη από τον 

Εμμανουήλ Δαμηλάκη ως πρόεδρο, τον Γεώργιο Μπαρκούκη και Δημήτριο Γιαννόπουλο ως 

μέλη, προέβη σε τακτικό ετήσιο έλεγχο της Οικονομικής Διαχείρησης του Σ.Α.Σ. για το 

χρονικό διάστημα από 1-1-2010 μέχρι 31-12-2010. 

Όλα τα στοιχεία του εν λόγω ελέγχου παρατίθενται κατωτέρω: 

ΕΣΟΔΑ 

            α) Συνδρομές-εγγραφές-ενισχύσεις Σ.Α.Σ. κλπ.                        32.721,23€ 

            β) Αναμνηστικά διάφορα Σ.Α.Σ                                                 1.855,00€ 

            γ) Στέγη συλλόγου Σ.Α.Σ                                                            786,40€ 

            δ) Αρωγή συλλόγου Σ.Α.Σ                                                             71,60€ 

            ε) Τόκοι καταθέσεων μέχρι 31-12-2010 

                        1/ ΕΤΕ 163940172-51 τρεχούμενος Σ.Α.Σ.                          36,21€ 
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                        2/ ΕΤΕ 50001052393 προθεσμιακός Σ.Α.Σ.                        105,78€ 

                        3/ ΕΤΕ 163940168-73 τρεχούμενος αρωγής Σ.Α.Σ.                1,62€ 

                        4/ ΤΠ&Δ. 001/1000270 τρεχούμενος στέγης Σ.Α.Σ.             21,96€ 

                        5/ ΤΠ&Δ. 0970011546765000015 προθ.στέγης Σ.Α.Σ.     1.222,23€ 

            στ) Ανώνυμοι καταθέτες                                                                    440,00€ 

ΣΥΝΟΛΟ ΓΕΝΙΚΩΝ ΕΣΟΔΩΝ                                                 37.262,03€ 

 

ΕΞΟΔΑ 

ΣΥΝΟΛΟ ΓΕΝΙΚΩΝ ΕΞΟΔΩΝ                                              35.204,49€ 

Διαφορά εσόδων-εξόδων έτους 2010 για μεταφορά στο έτος 2011          2.057,54€ 

ΒΙΒΛΙΑΡΙΑ ΚΑΤΑΘΕΣΕΩΝ 

 α) ΕΤΕ 163940172-51 τρεχούμενος Σ.Α.Σ. εως 31-12 2010                 15.394,05€ 

 β) ΕΤΕ 163/940168-73 τρχούμενος αρωγής Σ.Α.Σ. εως 31-12-2010      1.791,31€ 

 γ) ΕΤΕ 50001052393 προθεσμιακός Σ.Α.Σ. με λήξη την 1-2-2011     26.207,66€ 

 δ) Τ.Π & Δ  0970011546765-000015  προθεσμιακός  στέγης  Σ.Α.Σ. με λήξη την      

 30-4-2011                                                                                   49.374,72€ 

 ε) Τ.Π & Δ  001/1000270  τρεχούμενος  στέγης  Σ.Α.Σ. με την 31-12-2010 

      1.244,31€ 

            Στο σύλλογο υπάρχουν για διάθεση και τα παρακάτω αποθέματα-αναμνηστικά: 

              α) Γραμματόσημα φύλλα 31× 15€/τεμ. =                               465,00€ 

              β) Φ.Π.Η.Κ. τεμ. 359 × 3€/τεμ. =                                          1.077,00€ 

              γ) Λευκώματα τεμ. 34 × 15€/τεμ. =                                          510,00€ 

              Συνολική αξία:                                                                       2.052,00€ 

ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΕΙΣ 

              α) Όλο το ποσό του τρεχούμενου λογαριασμού στέγης Σ.Α.Σ. να μεταφερθεί στον 

αντίστοιχο προθεσμιακό λογαριασμό στέγης Σ.Α.Σ., με τη λήξη του τελευταίου την 30-4-

2011. 
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              β) Από το τρεχούμενο λογαριασμό Σ.Α.Σ. της ΕΤΕ να κατατεθεί ποσοστό 60% στο 

προθεσμιακό λογαριασμό Σ.Α.Σ. της ΕΤΕ και να εξεταστεί αν η εξαμηνιαία περίοδος 

κατάθεσης αυτού μπορεί να μετατραπεί σε δωδεκάμηνη για καλλλίτερη απόδοση. 

              γ) Κατά τον ετήσιο τακτικό έλεγχο δεν ευρέθησαν οικονομικές διαφορές. 

ΣΥΜΠΕΡΑΣΜΑΤΑ 

Η Εξελεγκτική Επιτροπή έχουσα πλήρη ευθύνη των όσων αναφέρονται παραπάνω από τον 

έλεγχο που έκανε και από τα συγκεκριμένα οικονομικά στοιχεία, διαπίστωσε ότι η διαχείριση 

οικονομικών του Συλλόγου ΣΑΣ – Σ.Τ.Υ.Α. βρίσκεται σε ικανοποιητικό επίπεδο και θέλει 

να εκφράσει ενώπιον της Γενικής Συνέλευσης, με ιδιαίτερη ικανοποίηση, τα συγχαρητήριά 

της στο Δ.Σ. ΣΑΣ – Σ.Τ.Υ.Α. και ιδιαίτερα στον Ταμία κ.Στέφανο Καβέκο για τη 

λελογισμένη διαχείριση των πόρων του Συλλόγου, καθώς και για την άριστη συνεργασία 

που επέδειξε κατά τον ετήσιο τακτικό έλεγχο και τους εκτάκτους τριμηνιαίους οικονομικούς 

ελέγχους του έτους 2010.  

 Ιδιαίτερη μνεία και ευχαριστίες οφείλουμε να απευθύνουμε και στον απελθόντα 

Ταμία κ.Γεώργιο Ζεβόλη, τόσο για την πολυετή του προσφορά και φροντίδα περί τα 

οικονομικά του Συλλόγου, όσο και για την τωρινή εθελοντική του παρουσία στα Γραφεία 

του Συλλόγου επί καθημερινής σχεδόν βάσεως, από της παραδόσεως της διαχειρίσεως 

οικονομικών του ΣΑΣ στον νέο Ταμία κ.Στέφανο Καβέκο, μέχρι και σήμερα, βοηθώντας 

αλλά και συμβουλεύοντας όλους εμάς προς το καλό και την πρόοδο του Συλλόγου μας.  

            Μετά τα παραπάνω εκτεθέντα οικονομικά στοιχεία του έτους 2010, η ΕΕ προτείνει: 

             α) Την έγκριση του οικονομικού απολογισμού του εν λόγω έτους. 

             β) Την απαλλαγή του ΔΣ από κάθε ευθύνη για το έτος 2010. 

Η ΕΞΕΛΕΚΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

 Τα μέλη       Ο Πρόεδρος 

           Εμμανουήλ Δαμηλάκης 

Γεώργιος Μπαρκούκης 

 

Δημήτριος Γιαννόπουλος» 

 Ευχαριστώ πολύ. Εγκρίνετε;  
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Στο σημείο αυτό διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός. 

………………………………………………………………………………… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δι΄ ανατάσεως της χειρός, η Γενική Συνέλευση εγκρίνει τον 

οικονομικό απολογισμό και απαλλάσσει πάσης περαιτέρω ευθύνης το 

Διοικητικό Συμβούλιο, όσον αφορά τα οικονομικά θέματα για το 2010. 

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Α) Εγκρίνει τον οικονομικό απολογισμό έτους 2010.  

Β) Απαλλάσσει το Διοικητικό Συμβούλιο από κάθε ευθύνη όσον αφορά τα 

οικονομικά θέματα για το έτος 2010.  

------------------------- 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να τονίσουμε κάτι ακόμη, ίσως κάποιοι να μην το κατανόησαν 

πλήρως. Τα μέλη του Συλλόγου μας, με την εισφορά τους που δίνουν, τα 20,00€ 

(που είναι η ετήσια εισφορά, το ελάχιστο, όποιος θέλει να δώσει παραπάνω, 

πολύ ευχαρίστως, δεν του κόβεται αυτό το δικαίωμα από κανέναν). Λοιπόν, 

μέσα σε αυτή την εισφορά είναι και η εφημερίδα. Δεν πληρώνει επιπλέον 

τίποτα για την εφημερίδα. Μέσα στα 20,00€ είναι και η εφημερίδα. 

Κατανοητόν πλήρως, το καταλάβαμε. Εντάξει, πάρα πολύ ωραία, αφού έγινε 

πλήρως κατανοητόν.  

------------------------- 

«Στόχοι 2011 από Πρόεδρο ΣΑΣ κ.Π.Πλατάνα – Λοιπές Εισηγήσεις» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα παρακαλέσουμε τον κ.Πρόεδρο, τον κ.Πλατάνα, να μας 

αναπτύξει τους στόχους του Συλλόγου για το 2011. Παρακαλώ, ο κ.Πλατάνας 

να έρθει στο βήμα. Θα πρέπει όμως να μπορούμε να ακούμε όλοι και θα 

ακούμε, όταν δεν μιλάμε. Όταν μιλάμε, δεν ακούμε, είναι βέβαιον αυτό.  
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Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Πριν αναφερθώ στους στόχους, θα ήθελα να υπενθυμίσω ότι 

στις 12 Μαρτίου, ημέρα Σάββατο, ο Σύλλογός μας θα κάνει τον Ετήσιο Χορό 

του στο Κέντρο ‘‘Μπάμπης’’ της Κηφισιάς, με ένα πλούσιο καλλι-τεχνικό 

πρόγραμμα, με την Κατερίνα Κούκα, τον Νομικό, πλαισιωμένους με ένα 

πλούσιο καλλιτεχνικό συγκρότημα, την Αλκαίου. Επειδή οι προσκλήσεις είναι 

λίγες, αυτοί που θα έρθουν πρώτοι, θα πάρουν και τις προσκλήσεις. Έχετε 

υπόψη σας, είναι ένα καλό πρόγραμμα, θα ευχαριστηθούμε.  

ΜΕΛΟΣ: Πόσο κάνει η πρόσκληση;  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Η πρόσκληση κάνει 30,00€.  

ΜΕΛΟΣ: Πόσες του μηνός;  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Στις 12 Μαρτίου, ημέρα Σάββατο. Έχουμε προσκλήσεις εδώ, 

όποιος θέλει, μπορεί να πάρει. Τις έχει ο κ.Αμπουζόπουλος και όποιος θέλει, 

μπορεί να τις προμηθευτεί και σήμερα.  

 Οι στόχοι ποιοι είναι: Τα αναφέρουμε εδώ.  

► Πραγματοποίηση της Ετήσιας Χοροεσπερίδας στις 11-03-11 (αυτό 

που σας είπα).  

► Προσπάθειες αναθεώρησης του ψηφισθέντος Νόμου Περί Ιεραρχίας 

και Εξέλιξης των Αξιωματικών των Ενόπλων Δυνάμεων.  

► Επαγρύπνηση αντιμετώπισης πρόσφατων και νέων 

ενορχηστρωμένων επιθέσεων εναντίον στρατιωτικών – Συνεργασία με άλλους 

Συλλόγους ή Συνδέσμους και Ενώσεις – Προετοιμασία για κινητοποιήσεις. 

Είναι γεγονός ότι μένουμε αδρανείς. Όλες οι κοινωνικές ομάδες έχουν 

ξεσηκωθεί.  

ΜΕΛΟΣ: Να πάμε στη Νομική.  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Έστω και στη Νομική. Έστω και στη Νομική! Η μόνη 

κοινωνική τάξη που δέχεται αδιαμαρτύρητα τις καρπαζιές (να το πω έτσι), 
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είμαστε εμείς. αυτά που γράφουμε, φαίνεται, τα πετάνε στον κάλαθο των 

αχρήστων, δεν τα υπολογίζουν. Ας κοιτάξουμε λοιπόν και έναν άλλο τρόπο 

αντίδρασης.  

► Ενίσχυση αποστολής περιφερειακών εκπροσώπων. Ενημερώσεις 

τοπικών Υπουργών, Βουλευτών, τοπικών παραγόντων επί θεμάτων αποφοίτων 

Σ.Τ.Υ.Α. και Συλλόγου. Είναι γεγονός ότι η επαρχία έχει μεγάλη δύναμη. 

Μπορεί να παρέμβει στους τοπικούς Βουλευτές, διότι οι κοινωνίες είναι πιο 

μικρές, πιο στενές και έχουν καλύτερη επαφή με τους Βουλευτάς τους. Ας το 

φροντίσουν.  

► Εξελικτικό αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. – Αναπροσαρμογή οργανικών 

θέσεων μέχρι και Ταξιάρχου – Συγκρότηση ρεαλιστικών Π.Ο.Υ. – 

Καθηκοντολογιών αξιολόγηση – Ανάληψη θέσεων ευθύνης μεταξύ κριτηρίων 

προαγωγής – Κριτήρια εφαρμογής Ν. 2838/00 και 3016/02. Δυστυχώς, το θέμα 

αυτό, μετά από ερώτηση για τη Σχολή μας από Βουλευτάς, πήραμε αρνητική 

απάντηση από τους υπεύθυνους Υπουργούς. Δεν έχω μαζί μου τις απαντήσεις, 

θα το γράψουμε όμως στην εφημερίδα μας, για να λάβετε γνώση.  

► Τίτλος Σχολής (Σχολή Τεχνολόγων Υπαξιωματικών Αεροπορίας). Να 

σταματήσει να λέγεται Σχολή Τεχνικών Υπαξιωματικών, να λέγεται Ανώτερη 

Σχολή Τεχνολόγων Στρατιωτικών Σχολών η Σ.Τ.Υ.Α. μας. Και με τον 

κ.Καράμπελα και με το Συντονιστικό Όργανο των τριών Όπλων (Στρατού, 

Ναυτικού και Αεροπορίας) έχουν σταλεί χαρτιά γι αυτό τον σκοπό. Φυσικά, 

απαντήσεις δεν έχουμε πάρει ακόμα.  

► Αναβάθμιση σπουδών Σχολής – Υλοποίηση Ν. 2913/01 – Πλαίσιο 

οργάνωσης και λειτουργίας ως ΑΣΣΥ – Προσαρμογή ΑΣΣΥ προς 

διαστρωμάτωση Δημόσιας Παιδείας και Α.Σ.Ε.Ι. με επωνυμία Ανώτερα 

Στρατιωτικά Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα (Α.Σ.Τ.Ε.Ι.). 
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► Επέκταση των Ν. 2838/00 και Ν. 3016/01 σε Μετοχικά και 

Επικουρικά Ταμεία. Έχουν μείνει πίσω, δεν βλέπω να γίνεται τίποτα πάνω σε 

αυτό, διότι αυτοί σκέφτονται να μας περικόψουν ακόμα και το μέρισμα, να μας 

το κουτσουρέψουν. Έκοψαν το δώρο, να κουτσουρέψουν και κάτι άλλο. Η 

προσπάθεια όμως πρέπει να καταβληθεί.  

► Μισθολόγιο Στρατιωτικού Προσωπικού Πλήρους Ιεραρχίας 

(Αξιωματικών και Υπαξιωματικών). Εδώ έχει γίνει μία πολύ καλή μελέτη από 

τον κ.Καράμπελα. Τα έχουμε υποβάλλει, θα τα ξαναϋποβάλουμε.  

► Η ανακαίνιση των Γραφείων του Συλλόγου, όπως είπα, έγινε κατά 

70%. Υπολείπεται  να αλλάξουν οι μπαλκονόπορτες, αλλά είναι θέμα του 

Μετοχικού Ταμείου. Δεν είναι του Συλλόγου. Πήραμε τη διαβεβαίωση ότι 

εφέτος θα γίνει.  

► Στέγη Αξιωματικών στον ΑΟΟΑ, να επεκταθεί και στους 

Υπαξιωματικούς. Γιατί μόνο οι Αξιωματικοί και όχι οι Υπαξιωματικοί; 

Δυστυχώς, ο ΑΟΟΑ επειδή διοικείται από τον Στρατό Ξηράς και υπάρχει μία 

αρτηριοσκλήρυνση ως προς την ιδιότητα του Υπαξιωματικού –τους θεωρούν 

Οπλίτες αυτοί ακόμα– είναι δύσκολη η παρέμβασή μας. Εμείς θα την κάνουμε.  

► Παρεμβάσεις για βελτίωση παρεχόμενων υπηρεσιών υγείας από 

Γ.Ν.Α. Από ενημέρωση που είχαμε από τον Διοικητή του Γ.Ν.Α., όταν 

επισκεφθήκαμε τους ασθενείς τα Χριστούγεννα, μας είπε ότι πέραν από το ότι 

το 10% που δεχόντουσαν από άλλους φορείς να νοσηλεύονται στο Γ.Ν.Α., 

αυξήθηκε στο 15%. 

ΜΕΛΟΣ: Έβαλε και τους αστυφύλακες μέσα.  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Όχι οι αστυφύλακες. Και επιπλέον προσετέθησαν και οι 

πυροσβέστες. Τα Σώματα Ασφαλείας, Πυροσβεστικό, Λιμενικό και 

αστυνομικοί, χωρίστηκαν. Οι αστυνομικοί στο 411 στον Στρατό, του Λιμενικού 
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στο Ναυτικό και οι Πυροσβέστες στην Αεροπορία. Αλλά παράλληλα, δεν έγινε 

εκεί αύξηση του Νοσοκομειακού και Ιατρικού Προσωπικού.  

ΜΕΛΟΣ: Πού πήγαιναν αυτοί;  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Έξω, στο Δημόσιο. Στο Δημόσιο πήγαιναν.  

ΜΠΟΥΡΜΠΟΥΛΗΣ: ωω. 

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Ποιος άλλος! Αυτός που θέλει να εξυγιάνει τα Νοσοκομεία 

μας.  

Σχ: Παρακαλώ, όποιος θέλει να μιλήσει, θα δώσει το όνομά του, θα ανέβει στο 

βήμα και θα τα πει.  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Μετά. Μετά, κύριε Μπουρμπούλη. Έχετε λίγη υπομονή.  

 Μέσα σε αυτούς λοιπόν, προσετέθησαν και οι πυροσβέστες. Θα κάνουμε 

μία παρέμβαση, αλλά δεν υπάρχει περίπτωση να εισακουστούμε.  

► Αναβάθμιση εφημερίδας (δομή, περιεχόμενα, αγγελίες, 

συνδρομητές). Είναι γεγονός, ανεξάρτητα αν η εφημερίδα μας διακρίνεται ότι 

είναι μεταξύ των καλυτέρων του είδους της, χρειάζεται βελτίωση. Γι αυτό 

χρειάζεται και τη βοήθεια τη δική σας. Θέλουμε τις απόψεις σας, θέλουμε τις 

επιστολές σας, να δημοσιευτούν, για οποιοδήποτε θέμα, θέμα που δεν άπτεται 

του Νόμου, για να έχουμε τις συνέπειες εκείνες που απαγορεύει το Σύνταγμα.  

► Περιφερειακές επισκέψεις του Δ.Σ. στην επαρχία για ενημέρωση των 

μελών μας και επικοινωνία μαζί τους. Τον περασμένο χρόνο δεν έγιναν. 

Ελπίζουμε εφέτος να γίνουν.  

► Συγκρότηση βιβλιοθήκης. Όπως σας ανέφερα, η βιβλιοθήκη είναι 

έτοιμη να υποδεχθεί τα βιβλία που έχουμε, αλλά και να εμπλουτιστεί με 

καινούργια.  

► Επαναφορά Τεχνικού Επιδόματος. Ένα όνειρο απατηλό που λέμε, 

αλλά πρέπει να ελπίζεις σε κάτι.  
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► Προσπάθειες εξασφάλισης εκπτωτικών προσφορών σε μέλη ΣΑΣ από 

μεγάλες αλυσίδες, αντιπροσωπείες κ.λ.π., με χρήση του δελτίου ταυτότητας του 

Συλλόγου. Υπάρχουν πολλές μεγάλες αλυσίδες που μπορούμε να ενταχθούμε, 

να γίνουμε μέλη τους και να έχουμε ένα οικονομικό όφελος, μία έκπτωση. 

Μπορεί να γίνει και σε ορισμένα Νοσοκομεία. Θα το προσπαθήσουμε και θα 

σας ενημερώσουμε.  

ΜΕΛΟΣ: Προφανώς, στα Super Markets.  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Super Markets, άλλες αλυσίδες μεγάλες. Το θέμα το 

χειρίζεται Επιτροπή που έχει μπει από το Δ.Σ., με επικεφαλής τον κ.Τρέσσο και 

πιστεύω γρήγορα να έχουμε αποτελέσματα.  

► Ένα άλλο θέμα που έχει μείνει πίσω, είναι οι επισκέψεις γνωριμίας 

Διοικήσεων Μονάδων και ανταλλαγής απόψεων – σύσφιγξη σχέσεων. Είχε 

γίνει μία προσπάθεια, έμεινε έτσι. Δεν υλοποιήθηκε. Θα προσπαθήσουμε 

εφέτος, μήπως έστω και μερικές από τις Μονάδες που έχει Πολεμικής  

Αεροπορίας, να τις επισκεφθούμε και να έχουμε καλά αποτελέσματα.  

► Μία άλλη προσπάθεια είναι η εντατικοποίηση προσπαθειών εγγραφής 

μη εγγεγραμμένων αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. από άλλες ειδικότητες, 

ανακαταταγέντες, άλλης κατηγορίας ατόμων, ακόμα και πολίτες που έχουν 

αγάπη για την Αεροπορία, για τη Σ.Τ.Υ.Α. μας.  

► Προσπάθειες ενίσχυσης οικονομικών Συλλόγου με είσπραξη 

οφειλών, με εγγραφή συνδρομητών εφημερίδας Ν.τ.Σ. και διάθεση 

αναμνηστικών. Είναι αυτά που ανέφερε ο οικονομικός μας ομιλητής.  

► Ολοκλήρωση αναβάθμισης ιστοσελίδας. Είναι γεγονός, όπως σας 

είπα και στην αρχική μου τοποθέτηση, ότι χρειαζόμαστε εθελοντάς. Εάν 

υπάρχει από τους νέους που έχουν χρόνο, η διάθεση να βοηθήσουν, εμείς τους 

περιμένουμε. Ο κ.Βούλγαρης θα τους βοηθήσει στο μέτρο του δυνατού, για να 
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μπορέσει να απαγκιστρωθεί ο ίδιος, καθ΄ ότι είναι εργαζόμενος και δεν διαθέτει 

πολύ χρόνο.  

► Τακτικές εθιμοτυπικές – ενημερωτικές επισκέψεις στρατιωτικής και 

πολιτικής ηγεσίας. Εδώ υστερούμε. Πέρυσι δεν έγιναν όσες έπρεπε. Ελπίζω, 

τον άλλο μήνα να ξεκινήσουμε αυτή την προσπάθεια και να έρθουμε σε 

επικοινωνία με όλες τις Διοικήσεις, με το Γ.Ε.Α., το Α.Τ.Α., την Δ.Α.Υ., όλους 

αυτούς, για να μπορέσουμε να υποβάλλουμε τα αιτήματά μας, να τους πούμε 

τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν όχι μόνο οι Απόστρατοι, αλλά και οι εν 

ενεργεία. Με δεδομένο ότι με το νέο Καταστατικό όλοι οι εν ενεργεία μπορεί 

να γίνουν μέλη του Συλλόγου μας, απόφοιτοι Σ.Τ.Υ.Α. να γίνουν μέλη του 

Συλλόγου, έχει εγκριθεί από το Πρωτοδικείο, δεν το προσέβαλε κανένας μέχρι 

σήμερα, επομένως είναι νόμος, είναι εγκεκριμένο. Δηλαδή από τη στιγμή που 

βγαίνει ο μαθητής Σ.Τ.Υ.Α, μπορεί να εγγραφεί μέλος μας. Και αν δείτε την 

εφημερίδα μας ότι γράφουμε γι αυτούς, είναι γιατί ενδιαφερόμαστε  

γι αυτούς.  

► Εξασφάλιση ή και βελτίωση ποιότητας συνεργασίας ΣΑΣ με ΕΑΑΑ 

και συλλογικούς φορείς Ενόπλων Δυνάμεων. Το προσπαθήσαμε και το 

προσπαθούμε. Είναι ευχάριστο να υπάρχει αγαστή σχέση μεταξύ όλων των 

φορέων, των Συλλόγων που ανήκουν στην Πολεμική Αεροπορία αλλά και στις 

άλλες Ένοπλες Δυνάμεις, γιατί γίνονται συντονισμένες ενέργειες και 

επιλύονται πιο εύκολα τα προβλήματα. Όταν λέμε ότι είμαστε 12.000 εμείς, 

τότε θα λέμε ότι είμαστε 200.000, οι ένστολοι.  

► Ένα άλλο θέμα που έρχεται και μας διαμηνύει μέσω τηλεφώνων, ή 

και προσωπικά, είναι ότι έχει σταματήσει η ποσόστωση εισαγωγής στις 

Στρατιωτικές Σχολές των παιδιών μας. Θα το προσπαθήσουμε.  
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► Και τέλος, οργάνωση σειράς κοινωνικών εκδηλώσεων (εκδρομές, 

χοροί, ενημερωτικές διαλέξεις), που δεν έχουμε. Να τις κάνουμε και αυτές.  

Εδώ τελείωσαν οι στόχοι και ευχαριστώ τον κ.Πρόεδρο για τον χρόνο 

που μου έδωσε να τους αναφέρω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε και εμείς πολύ, κύριε Πρόεδρε. Ευχαριστούμε 

πολύ τον κ.Πρόεδρο. Καλοί είναι οι στόχοι, αλλά αν μείνουν μόνο στη θεωρία, 

είναι σαν να μην υπάρχουν. Για να μπορέσουμε όμως να επιτύχουμε έστω και 

μέρος όλων αυτών των στόχων, πρέπει να είμαστε κοντά στον Σύλλογο και σαν 

συμμετοχή και σαν οικονομική ενίσχυση και σαν προτάσεις και σαν 

αρθρογραφία στην εφημερίδα, διότι η δύναμις του Συλλόγου είναι και η 

εφημερίδα.  

------------------------- 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ 

«Ομιλητές. Κατάθεση Απόψεων – Προτάσεις – Απαντήσεις» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ήρθε η ώρα του κοινού πλέον. Ο κ.Εμμανουηλίδης να ανέλθει  

στο βήμα, αλλά θα πρέπει να τηρήσουμε τον χρόνο, για να μπορέσουμε να 

μιλήσουμε όλοι τουλάχιστον αυτοί που είναι γραμμένοι και θέλουν να 

μιλήσουν. Και παρακαλώ πολύ, να μην μιλάμε όταν μιλάει ο ομιλητής από 

έδρας. Ό,τι έχουμε στη συνέχεια, όταν τελειώνει, μπορούμε να το λέμε. 

Ευχαριστώ πολύ.  

 Ο κ.Εμμανουηλίδης στο βήμα παρακαλώ.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Κύριοι, κατ΄ αρχήν πραγματικά χαίρομαι, γιατί 

βλέπω μία πάρα πολύ ικανοποιητική παρουσία μελών. Από άλλες περιπτώσεις, 

υπάρχει μία πολύ δυναμική παρουσία.  

 Άκουσα και το περιστατικό προηγουμένως, για κάποιον συνάδελφο, ο 

οποίος καταφέρθηκε εις βάρος του Ταμία. Πρέπει να επισημάνω ότι το 
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Διοικητικό Συμβούλιο και τα μέλη του προσφέρουν αφιλοκερδώς και πρέπει να 

τυγχάνουν σεβασμού και όχι λοιδορίας. Είναι απαράδεκτο, μέλος του 

Διοικητικού Συμβουλίου να τυγχάνει λοιδορίας. Και θα έλεγα γι αυτό τον 

συνάδελφο ο οποίος επέδειξε απαράδεκτη συμπεριφορά απέναντι στον Ταμία, 

θα έπρεπε να κατονομαστεί (καμία άλλη συνέπεια) και να αξιολογηθεί ανάλογα 

η συμπεριφορά του. Δεν επιτρέπεται. Αν είναι δυνατόν! Μεγάλοι άνθρωποι 

είμαστε. Έχουμε μπει στο μάτι του κυκλώνα. Οφείλουμε σεβασμό μεταξύ μας, 

αλλά προ πάντων, σε αυτούς τους ανθρώπους οι οποίοι προσφέρουν 

αφιλοκερδώς.  

Ένα θέμα το οποίο πρέπει να επισημάνω, είναι το ότι η αποτυχία των 

ενεργειών που έκαναν οι Σύλλογοι, οι εξ Υπαξιωματικών προερχόμενοι και 

όλοι οι συναφείς, με αποτέλεσμα να περάσει αυτή η κατάπτυστη διάταξη με 

την οποία αποστερήθηκαν οι απόφοιτοι των εξ Υπαξιωματικών Σχολών, 

Αξιωματικοί του βαθμού του Σμηνάρχου. Είναι απαράδεκτο για τον εξής λόγο 

κατ΄ αρχήν, διότι συνεχώς βλέπουμε ότι το υλικό που εισέρχεται στις Σχολές  

συνεχώς, είναι υλικό υψηλής αξίας.  

Και αντί λοιπόν –και ενώ έχει αναβαθμιστεί και η Σχολή κατά τον τύπο– 

και ενώ λοιπόν θα έπρεπε να διεκδικηθεί και να γίνει η αναβάθμιση της 

ιεραρχίας, όσον αφορά τους εξ Υπαξιωματικών προερχόμενους Αξιωματικούς, 

είδαμε λοιπόν ότι γυρίσαμε πίσω. Αυτό είναι απαράδεκτο.  

Και θεωρώ ότι οφείλεται στην αποτυχία της συνεργασίας, διότι είναι 

πολλοί Σύλλογοι, έχουν δυναμικότητα, έχουν δυνατότητα να μπορούσαν να 

αναστείλουν αυτή την ενέργεια. Ήταν αδιανόητη αυτή η Διάταξη. Αφού λάβετε 

υπόψη σας, ότι όπου υπάρχει αντίδραση, εκεί ‘‘κωλώνουν’’, όπου υπάρχει 

αντίδραση, όπου υπάρχει συνδικαλισμός, όπου υπάρχει δύναμις. Είδατε ότι 
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πήγαν να κόψουν επίδομα από τους ιπταμένους, οι εν ενεργεία καθήλωσαν για 

δύο – τρεις ημέρες τα αεροπλάνα, το πήραν το επίδομα, δεν διεκόπη.  

Επαναλαμβάνω, είναι αδιανόητο, εάν λάβετε υπόψη σας ότι οι 

Αστυφύλακες οι προερχόμενοι από παραγωγικές Σχολές Αστυφυλάκων, 

περνώντας ένα μικρό Σχολείο σαν Ανθυπασπιστές και μπαίνοντας σε μία 

κατηγορία που λέγεται ΤΕΜΑΤ, με έναν πρόσφατο Νόμο προάγονται σε 

Ταξιάρχους, ή Αστυφύλακες. Οι Λιμενικοί οι οποίοι περνάνε ή έχουν περάσει 

μία Σχολή Τηλεγραφητών, φτάνουν να προαχθούν σε Υποναυάρχους εξ 

Υπαξιωματικών προερχόμενοι. Οι Πυροσβέστες έχουν πάρει το βαθμό του 

Ταξιάρχου.  

Και έρχεται τώρα η Πολιτεία, η ηγεσία, να αφαιρέσει ένα βαθμό σε 

αυτούς τους ανθρώπους στις Ένοπλες Δυνάμεις, στους εξ Υπαξιωματικών 

προερχόμενους Αξιωματικούς; Πραγματικά δηλαδή δεν μπορώ να το 

ερμηνεύσω, δεν μπορώ να το εξηγήσω. Με ποια λογική, όταν έχουμε ανεβάσει 

και τη βάση! Πήραμε τους ΕΠΟΠ, πήραμε τους ΕΠΥ, κάναμε τους ΕΜΘΥ, 

πήραμε τις εθελόντριες, ανεβάσαμε λοιπόν τη βάση και έπρεπε αντίστοιχα να 

ανέβουν οι εξ Υπαξιωματικών προερχόμενοι Αξιωματικοί.  

Θεωρώ λοιπόν, σαν πρώτιστο καθήκον του Συλλόγου, να έρθει σε 

συνεργασία με τους άλλους Συλλόγους και να ξεκινήσει ένα δυναμικό έργο για 

να επαναφέρουν όχι τον βαθμό του Σμηνάρχου, τον βαθμό του Ταξιάρχου να 

ζητήσουν. Ας έρθουν να τους δώσω εγώ αυτά που λέω, δηλαδή τις 

αναβαθμίσεις που έγιναν στους Αστυφύλακες, στους Λιμενικούς, στους 

Πυροσβέστες, να τα χρησιμοποιήσουν σαν συγκριτικά στοιχεία και να 

ζητήσουν την αναβάθμιση. Είναι απαράδεκτο, επαναλαμβάνω. Έχω όλο αυτό 

το υλικό.  
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Σας λέω και κάτι ακόμα, που είδα. Ένας πρόσφατος Νόμος που ίσχυσε 

μόνο για τους …, προήγαγε τους Αντιπλοιάρχους παλαιότερα. Δηλαδή ήρθε 

και αυτούς που είχαν αποστρατευτεί πριν από 10, 12, 13, 15 χρόνια και είπε: 

«Όσοι Αντιπλοίαρχοι έχουν τριάντα πέντε (35) χρόνια, γίνονται Πλοίαρχοι». 

Έχω τον Νόμο, μπορεί οποιοσδήποτε θέλει, να έρθει να του τον δώσω. Έχω μία 

κατάσταση, διακόσια πενήντα (250) άτομα που έγιναν από Αντιπλοίαρχοι, μετά 

από πολλά χρόνια, Πλοίαρχοι. Λοιπόν, δεν ξέρω γιατί σε εμάς, δηλαδή στις 

Ένοπλες Δυνάμεις εν πάση περιπτώσει, γίνεται αυτή η διαφοροποίηση.  

Θα τελειώσω με μία ενημέρωση που θέλω να κάνω και τη θεωρώ 

επιβεβλημένη, για τους ανθρώπους που έχουν καταφύγει και ζητάνε τα 

αναδρομικά από το Ελεγκτικό Συνέδριο. Είναι γνωστό ότι το Ελεγκτικό 

Συνέδριο με τον τρόπο που δικάζει, καθυστερεί πάρα πολύ να δικάσει. Τώρα 

δικάζει του 2006, δηλαδή αυτές που υποβλήθηκαν το 2006. Όσες αποφάσεις 

βγαίνουν, τις διαβιβάζω στο Ελεγκτικό Συνέδριο, το Ελεγκτικό Συνέδριο 

καθεύδει και δεν κάνει καμία ενέργεια, μέχρι να ενοχληθεί.  

Όταν λοιπόν πάρει κάποιος την απόφαση, πρέπει να καταφύγει στην  

Τριμελή Διοικητική Επιτροπή που υπάρχει στο Ελεγκτικό Συνέδριο με αίτηση 

και να ζητήσει να εφαρμοστεί η απόφασή του. Η Τριμελής Διοικητική 

Επιτροπή αυτή εκδίδει μία απόφαση η οποία διαβιβάζεται στο Γενικό 

Λογιστήριο και λέει: «Πες μου γιατί δεν εφάρμοσες την απόφαση». Η απάντηση 

του Γενικού Λογιστηρίου είναι γενική και λέει «Τα προβλήματα τα οικονομικά, 

το ένα…, το άλλο… κ.λπ.». Λέει η Τριμελής Επιτροπή: «Δεν είναι αιτιολογία 

αυτή. Να εφαρμόσεις την απόφαση», με δεύτερη αίτηση όμως, η οποία γίνεται 

από το ενδιαφερόμενο. Εν συνεχεία, εκδίδεται η δεύτερη απόφαση της 

Τριμελούς Επιτροπής η οποία είναι υποχρεωτική πλέον, με ποινικές, αστικές 
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και διοικητικές κυρώσεις για τα Όργανα του Ελεγκτικού Συνεδρίου και 

έρχονται να την εφαρμόσουν και την εφαρμόζουν.  

Τι γίνεται όμως: επειδή ο Συνταξιοδοτικός Κώδικας προβλέπει 

αναδρομικά μόνο μέχρι τριετία, όσες αποφάσεις λοιπόν πηγαίνουν τώρα, τι λέει 

το Γενικό Λογιστήριο: «Ναι, εφαρμόζω την απόφαση, σου δίνω αναδρομικά από 

την τριετία, αλλά τα αναδρομικά τα έχεις πάρει, γιατί ήδη με τον Ν. 3408/2005, 

από 01-10-2005 έχουν γίνει οι μισθολογικές προαγωγές. Άρα λοιπόν, τι έχουμε 

τώρα: 2011 μείον τρία (3), οκτώ (8). Από το 2005 έχεις πάρει. Και όσα έχουν 

καθυστερήσει, το 2006, το 2007 τα έχεις πάρει».  

Εάν λοιπόν είναι κάποιοι οι οποίοι πήραν τη μισθολογική προαγωγή 

καθυστερημένα, δηλαδή το 2007 ή το 2008, αυτοί έχουν δικαίωμα να ζητήσουν 

άλλα δύο (2) χρόνια, με αγωγή η οποία κατατίθεται στο Γενικό Λογιστήριο, 

δηλαδή αναδρομικά για μία πενταετία. Αν έχουν πάρει την τριετία, ζητάνε την 

επόμενη διετία.  

Όμως, έχει εκδοθεί πρόσφατη απόφαση του Ευρωπαϊκού Δικαστηρίου –

αυτό ειδικότερα ήθελα να σας πω, για να μην είναι απογοητευμένος ο κόσμος– 

που λέει ότι πρέπει να ικανοποιείται ένα δικαίωμα μισθολογικό, οικονομικό 

γενικά που έχει κάποιος δικαιωθεί, από τότε που υπέβαλε την αίτησή του. Γιατί: 

διότι η διεκδίκηση ενός περιουσιακού στοιχείου (και περιουσιακό στοιχείο 

είναι ένα οικονομικό δεδομένο, αυτό που ζητάς), είναι αναφαίρετο, δεν μπορεί 

να στο αφαιρέσει το δικαίωμα το οικονομικό δεν μπορεί να στο αφαιρέσει η 

Πολιτεία. Επομένως το δικαιούσαι από τότε που υπέβαλες την αίτηση.  

Είναι και μία Διάταξη, στον το λεγόμενο 105 του Εισαγωγικού Νόμου 

του Αστικού Κώδικα που λέει ότι όταν από υπαιτιότητα των Οργάνων του 

Δημοσίου χάνεις ένα δικαίωμα, οφείλεις να το διεκδικείς υπό μορφή 

αποζημιώσεως. Εδώ λοιπόν στην προκείμενη περίπτωση, μπορεί να 
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διεκδικήσει κάποιος ο οποίος του λένε ότι πέρασε η πενταετία και δεν τα 

δικαιούται, ή και ότι εν πάση περιπτώσει ένα χρόνο δικαιούται, ή οτιδήποτε, 

μέσα στην αγωγή αυτή να ζητήσει λοιπόν, από τότε που υπέβαλε την αίτηση, 

με επίκληση και του 105 του Εισαγωγικού Νόμου, δεδομένου ότι από 

υπαιτιότητα των Οργάνων του Δημοσίου δεν τα έχουν πάρει όσοι δεν τα πήραν, 

γιατί… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Εμμανουηλίδη, όσοι είναι σε αυτή την κατηγορία ας 

έρθουν.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Τελείωσα. Νομίζω ότι αυτό ενδιαφέρει τον κόσμο 

και να ολοκληρώσω. Διότι ο Ν. 2838 που βγήκε το 2000 και έδωσε τη 

δυνατότητα να παίρνουν και οι παλαιοί συνταξιούχοι τις μισθολογικές 

προσαρμογές, είχε εκδοθεί από το 2001 και από πιο μπροστά, γνωμοδότηση της 

Ολομέλειας του Ελεγκτικού Συνεδρίου, που είπαν ότι θα το παίρνουν και οι 

παλαιοί συνταξιούχοι. Το 2001, το 2002, το 2003 βγήκαν αποφάσεις της 

Ολομέλειας που είπαν να το παίρνουν και οι παλαιοί συνταξιούχοι.  

Δεν το εφάρμοζε η Πολιτεία. Ήρθαν λοιπόν με τον Ν.3408 και το  

εφάρμοσαν το 2005. Επομένως, από υπαιτιότητά τους, αφού είχαν εκδοθεί οι 

αποφάσεις της Ολομέλειας, δεν το εφάρμοζαν, άρα ισχύει το 105, άρα μπορεί 

να διεκδικηθεί με αγωγή από την αίτηση, ή από τότε που εκδόθηκε ο Νόμος.  

 Λοιπόν να το έχετε υπόψη σας, μην αφήσετε να χάσετε το δικαίωμά σας. 

Ευχαριστώ κύριοι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ, κύριε Εμμανουηλίδη. Μέσα στην 

κατηγορία αυτή είμαι και εγώ.  

ΜΕΛΟΣ: Μία ερώτηση. Θα κάνουμε την προσφυγή, όσον αφορά την κράτηση 

που μας γίνεται;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μην καθυστερούμε, κύριε Εμμανουηλίδη.  
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Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Για το θέμα του ΛΑΦΚΑ έχω συντάξει μία –

θεωρώ– πολύ εμπεριστατωμένη ένσταση την οποία έχω καταθέσει στον 

Σύλλογο, στο Διοικητικό Συμβούλιο, που μπορείτε να την πάρετε. Και καλό 

είναι να υπάρχει αντίδραση, να κάνετε αυτή την ένσταση όλοι. Γιατί όταν 

υπάρχει αντίδραση, όλο κάτι μπορεί να γίνει. Είναι θεμελιωμένη, την έχω πάρα 

πολύ προσέξει και αντιμετωπίζω γενικότερα την απαράδεκτη κράτηση της 

σύνταξης από τον συνταξιούχο. Μπορείτε να την πάρετε από τον Σύλλογο.  

Η διαδικασία είναι η εξής: κατατίθεται στο Γενικό Λογιστήριο και από 

το Γενικό Λογιστήριο διαβιβάζεται στο Α΄ Κλιμάκιο του Ελεγκτικού 

Συνεδρίου και δικάζεται από εκεί. Χωρίς να κάνετε κανένα έξοδο, πηγαίνετε 

και παίρνετε ένα αντίγραφο από τον Σύλλογο και τη καταθέτετε στο Γενικό 

Λογιστήριο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πιστεύω, κατανοητόν από όλους.  

Ο κ.Μπερδένης έχει τον λόγο για τρία (3΄) λεπτά.  

ΜΕΛΟΣ: Θα αναρτηθεί στο site του Συλλόγου αυτή την εβδομάδα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτή η ένσταση που είπε τώρα ο κ.Εμμανουηλίδης, είναι στον 

Σύλλογο, πολλοί από εμάς την έχουμε συμπληρώσει, την έχουμε καταθέσει στο 

Γενικό Λογιστήριο, αλλά θα αναρτηθεί και στην ιστοσελίδα του Συλλόγου. Ο 

κ.Μπερδένης έχει τον λόγο.  

ΜΠΕΡΔΕΝΗΣ: Καλημέρα σας και από εμένα, χρόνια πολλά, καλή χρονιά και 

υγεία πάνω από όλα. Βασικά με τα οικονομικά, πολύ σωστά αυτές οι τρεις 

απαντήσεις που έδωσε ο Ταμίας του Συλλόγου μας, αλλά υπάρχουν και δύο 

άλλες ακόμη περιπτώσεις, δηλαδή ο τρόπος εισπράξεως των χρημάτων. Έχει 

εφαρμοστεί σε άλλους Συλλόγους και έχει πετύχει.  
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Πρώτον, ο διακανονισμός. Δεν είναι δυνατόν ένας που χρωστάει δέκα 

(10) χρόνια 200,00€ να έρθει και να τα πληρώσει και μάλιστα τη σημερινή 

ημέρα. Επομένως, πρέπει να γίνει ένας διακανονισμός. Η μία περίπτωση.  

Η άλλη περίπτωση, με την εφημερίδα που αποστέλλεται, να υπάρχει και 

ταχυδρομική επιταγή με τη σφραγίδα του Συλλόγου, το όνομα του οφειλέτη, 

χωρίς να αναφέρεται το ποσόν. Φυσικά μέσα στην εφημερίδα θα γίνει ένα 

αρθράκι, μνεία για τα οικονομικά του Συλλόγου και τις υποχρεώσεις τις οποίες 

έχει ο καθένας μας.  

Τρίτον, είπε ο Ταμίας ότι μπορούμε να τους διαγράψουμε. Άμα θέλει, ας 

ξαναέρθει να διαγραφεί. Αυτό δεν είναι λύση. Διότι αν ένας χρωστάει δέκα (10) 

χρόνια, διαγράφεται, 200,00€ τα γλιτώνει. Ξαναγράφεται, πληρώνει 10,00€ και 

20,00€, 30,00€ και ξαναείναι μέλος και παίρνει την εφημερίδα. Επομένως, δεν 

το βλέπω αυτό λύση.  

Και ένα άλλο που είπε ο Πρόεδρος για τα μέλη. Νομίζω ότι θα μπορούν 

να γραφτούν μέλη, χωρίς να έχουν το δικαίωμα του εκλέγειν και του εκλέγεσθαι 

και να ονομάζονται συνδεδεμένα μέλη μη προερχόμενοι εκ της Σχολής 

Σ.Τ.Υ.Α. Να είναι συνεπείς στις υποχρεώσεις τους, να παίρνουν τις εφημερίδες 

και όταν σταματήσουν να πληρώνουν, δεν θα παίρνουν την εφημερίδα.  

Και επίσης, έχω μία επιστολή την οποία μου την έδωσε ο κ.Ρώτας. Ο 

κ.Ρώτας είναι Γενικός Γραμματέας στον ΠΑΣΥΒΕΤΑ (αυτή τη στιγμή δεν 

μπορεί να είναι εδώ, είχε έρθει το πρωί και μάλλον θα ξαναέρθει), όπου 

εκφράζει την ανησυχία του σε ένα απλό θέμα. Το θέμα είναι το εξής (ο θεσμός 

μιλάω τώρα, δεν μιλάω προσωπικά): πώς είναι δυνατόν, ο Πρόεδρος του ΣΑΣ, 

του πρώτου Συλλόγου των Ενόπλων Δυνάμεων, με αυτή τη δύναμη, την αίγλη 

την οποία έχει, την οποία μπορεί ακόμη να την αυξήσει, ο Πρόεδρος (ο θεσμός 

μιλάω, δεν μιλάω προσωπικά), να είναι και μέλος στην Ένωση;  



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 29ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2011 

 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

53 

53 

Και κάνω την απλή ερώτηση. Όταν στην Ένωση τεθεί ένα θέμα προς 

συζήτηση του Δ.Σ., το οποίο είναι αντίθετο με τα συμφέροντα του ΣΑΣ τι θα 

ψηφίσει, ή άλλο: είναι σε μία κοινωνική εκδήλωση ή εθνική εκδήλωση, ο 

Πρόεδρος του ΣΑΣ, το επιτελείο του δύο – τρία άτομα και ο Πρόεδρος της 

Ένωσης με το επιτελείο του, δύο – τρία άτομα, ποιους αντιπροσωπεύει; Γι αυτό 

νομίζω, κατά την άποψή μου, ο Πρόεδρος του ΣΑΣ πρέπει να μην έχει καμία 

συμμετοχή σε άλλες Ενώσεις. Αυτή είναι η άποψή μου. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε κύριε Μπερδένη. Ο κ.Μερτίκας έχει τον λόγο, ο 

κ.Μερτίκας να έρθει στο βήμα.  

Π. ΜΕΡΤΙΚΑΣ: Θα αναφερθώ στο όνομα της Σ.Τ.Υ.Α., που έχουμε αρχίσει 

ως Σύλλογος από καιρό, να αλλάξουμε το όνομα, διατηρώντας το λογότυπο. 

Ανασύρω από την ιστορία τη γνώμη και την πρόταση του πρώτου μας 

Μοιράρχου στα αεριωθούμενα αεροσκάφη το 1952, του αεροπόρου των 

αεροπόρων, του μετέπειτα Πτεράρχου Κόκκα, που είχε πει ότι για να φύγει 

αυτό το όνομα των Υπαξιωματικών από το λογότυπο και να λέμε Σχολή 

Τεχνολόγων Υπολόγων Αεροπορίας. Νομίζω ότι πλέον να ξεχάσουμε το: 

Υπαξιωματικών και ο Σύλλογος να αναλάβει από εδώ και πέρα, για να φύγει 

αυτό το ύψιλον με την έννοια του Υπαξιωματικού. Θα τιμήσουμε και τη μνήμη 

όπως είπα, του πρώτου Μοιράρχου των αεριωθουμένων.  

Ήθελα επίσης να πω για την απόφαση του Δ.Σ. την οποία επικροτώ και 

συγχαίρω για την απόφαση αυτή, για την ενίσχυση των μαθητών της Σχολής, 

να εγγραφεί και η έγκριση της Γενικής Συνελεύσεως, διότι δεν αρκεί μόνο, 

νομίζω, η απόφαση του Δ.Σ.  

Και κάτι άλλο ακόμα –δεν ξέρω αν δεν το πρόσεξα– στον καταθετικό 

λογαριασμό της Εθνικής Τράπεζας, αν θυμάμαι καλά, υπάρχει ένα ποσό 

15.000,00€ και υπάρχει άλλο ένα ποσό στο Παρακαταθηκών & Δανείων. Αν 
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είναι δυνατόν, να μεταφερθεί ένα ποσό εκεί σε μηνιαίο λογαριασμό που έχει 

ένα τόκο νομίζω, 3,25%.  

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο κ.Ρώτας, όπως αναφέρθηκε από τον 

κ.Μπερδένη, αλλά και ο κ.Μανιάς, έχουν αφήσει από μία επιστολή (δεν θα τη 

διαβάσω την επιστολή, γιατί είναι απόντες), που αναφέρονται ακριβώς στο ίδιο 

θέμα, δηλαδή δεν συμφωνούν –προσωπικά δεν συμφωνούν– ο Πρόεδρος του 

ΣΑΣ να είναι και μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου της Ε.Α. Εκτιμώ ότι δεν 

είναι παράνομο. Νόμιμο είναι και σύμφωνα και με το Καταστατικό.  

 Δεν θα πω εγώ τη δική μου άποψη. Επί του θέματος, για ένα (1΄) – δύο 

(2΄) λεπτά θα μιλήσει ο κ.Μπάμπης Σωτηρόπουλος.  

Χ.ΣΩΤΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Εύχομαι καλή χρονιά, κύριοι συνάδελφοι. Επί του 

θέματος νομίζω ότι δεν είναι πρόβλημα της Γενικής Συνελεύσεως κατ΄ αρχήν. 

Δεύτερον, δεν υπάρχει παρανομία πουθενά, τόσο από το Καταστατικό του 

Συλλόγου και ας μας ενημερώσει και ο κ.Εμμανουηλίδης.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχει ερωτηθεί ο κ.Εμμανουηλίδης και έχει απαντήσει ότι δεν 

υπάρχει νομικό πρόβλημα.  

Χ.ΣΩΤΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Λοιπόν, γιατί θίγεται το θέμα; Για να 

δημιουργήσουμε θέμα δηλαδή στον Πρόεδρο αυτή τη στιγμή; Για ποιο λόγο; 

Είναι νόμιμος ο άνθρωπος, έβαλε στις εκλογές, ήρθε η σειρά του να μπει στο 

Διοικητικό Συμβούλιο της Ε.Α., ήρθε και τελείωσε. Ποιο είναι το πρόβλημα; 

Εάν δεν μπορέσει να ανταπεξέλθει, δήλωσε ευθέως στο Διοικητικό Συμβούλιο 

ότι: «Θα παραιτηθώ». Ποιο είναι το πρόβλημα δηλαδή που συζητάμε, μία 

Γενική Συνέλευση σήμερα;  

 Δεν θέλω να πω τίποτα άλλο. Ευχαριστώ.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ. Ο κ.Γαλαίος έχει τον λόγο για ένα (1΄) 

λεπτό.  

ΓΑΛΑΙΟΣ: Ευχαριστώ πολύ για το βήμα. Απλώς για την ιστορία, θα σας πω 

πώς πήραμε το τεχνικό επίδομα προ ετών. Συμπτωματικά πήγα και έβαλα μία 

κεραία τηλεοράσεως σε έναν δικηγόρο, στη Γλυφάδα στα Δικηγορικά, που 

ήταν Νομικός Σύμβουλος του Καραμανλή. Ο Νόμος για τη ψήφιση του 

τεχνικού επιδόματος, πήγαινε στη Βουλή και όλο πήγαινε από κάτω.  

Όταν λοιπόν τελείωσα την κεραία, με ρωτάει: «Τι σου χρωστάω;» κ.λπ. 

(γιατί είχα τότε παιδιά και δούλευα και το απόγευμα). Λέει: «Τι θέλεις;». Λέω: 

«Έχουμε ένα Νόμο στη Βουλή που έτσι… κι έτσι…, όλο πάει πάνω και όλο πάει 

από κάτω». Τη Δευτέρα το απόγευμα με πήρε και μου λέει: «Την Πέμπτη στις 

12.05΄ θα συζητηθεί στη Βουλή ο Νόμος σας». Και πράγματι, πήγαμε –εγώ 

προσωπικά τουλάχιστον πήγα– όντως, 12.05΄ την Πέμπτη, πέρασε ο Νόμος για 

το τεχνικό μας επίδομα. Δηλαδή μία απλή… ενός ανθρώπου σε κατάλληλη 

θέση. Γι αυτό, ό,τι γνωριμίες έχετε, εκμεταλλευτείτε τις. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι αυτοί οι κλειδοκράτορες που κυβερνούν πάντα. 

ΚΟΤΣΑΛΟΣ: Πήγαιναν τον Νόμο όλο συνέχεια από κάτω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, κύριε Γαλαίο. Ο κ.Αυδής έχει τον λόγο.  

ΑΥΔΗΣ: Καλημέρα σας κύριοι, είμαι ο Σμήναρχος Αυδής και θέλω να 

ξεκινήσω την ομιλία μου και αυτά που έχω να πω, με μία πρόταση ως προς τον 

θεσμό του Προέδρου του ΣΑΣ και όχι ως προς τον κ.Πλατάνα –το ξεκαθαρίζω 

από την πρώτη στιγμή– τον οποίο υπολήπτομαι και αγαπώ.  

 Πριν από δυόμιση μήνες περίπου, τρεις, μάθαμε τυχαία ότι ο κ.Πλατάνας 

εκλήθη από την Ε.Α. για να αναλάβει σαν μέλος… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αυδή, την πρόταση. Το ιστορικό είναι γνωστό. Την 

πρόταση.  
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ΜΕΛΟΣ: Εμείς τώρα το ακούμε, Πρόεδρε.  

ΑΥΔΗΣ: Ο μόνος που αντέδρασε στο Συμβούλιο, όταν το μάθαμε, ήμουν εγώ 

και αν θυμάμαι, άλλα δύο – τρία μέλη. Τότε είπα ότι θέλω να παραιτηθώ ως 

ένδειξη διαμαρτυρίας από τη θέση του Γραμματέα και να παραμείνω απλό 

μέλος του Δ.Σ., μέχρις ότου…, διότι δεν δέχομαι ο Πρόεδρος του ΣΑΣ να είναι 

και Πρόεδρος του Σ.Α.Σ και μέλος της Ε.Α.  

Με έπεισαν ότι είναι ντροπή μου να το κάνω αυτό, να παραιτηθώ, γιατί 

μπορεί να θεωρηθεί σαν εκβιασμός. Ανακάλεσα την παραίτησή μου από 

Γραμματέας και είπα ότι θα παραμείνω Γραμματέας, μέχρις οριστικής 

απάντησης του κ.Πλατάνα τι θα κάνει. Και αυτό ήρθε την περασμένη 

εβδομάδα, ότι θα παραμείνει και στα δύο. Αυτό είναι φυσικά δικαίωμά του. Δεν 

είναι παράνομο, μας το εξήγησε ο Νομικός Σύμβουλος.  

Πλην όμως, εγώ εξακολουθώ να μην το δέχομαι και από αυτή τη στιγμή 

παραιτούμαι από Γραμματέας και παραμένω απλό μέλος του Δ.Σ.  

ΜΕΛΟΣ: Τον λόγο πείτε μας.  

ΑΥΔΗΣ: Ότι δεν δέχομαι να είναι και στα δύο και μέλος του Δ.Σ.  

ΜΕΛΟΣ: Πείτε μας πρακτικά… 

ΑΥΔΗΣ: Το ότι δεν δέχομαι. Δεν έχει πρακτικά. Πρακτικά θα τα ακούσετε 

τώρα.  

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Κύριε Αυδή, αυτό είναι θέμα του Διοικητικού Συμβουλίου. 

Είστε ελεύθερος να παραιτηθείτε, ή να κάνετε εκείνο το οποίο εσείς νομίζετε.  

ΑΥΔΗΣ: Εκείνο που θέλω να πω, είναι ότι σήμερα διαβάστηκε μία έκθεση 

ιδεών από τον Πρόεδρο του Συλλόγου. Την αποκαλώ έκθεση ιδεών, διότι το 

Δ.Σ. δεν ήταν ενημερωμένο επί των λεχθέντων από τον Πρόεδρο. Ούτε γνωρίζει 

εάν διαφωνούμε ή συμφωνούμε και απορώ πώς μίλησε εξ ονόματος του Δ.Σ. 

και είπε αυτά που είπε.  
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 Όταν εχθές στο τελευταίο Συμβούλιο, είπα στον Πρόεδρο: «Κύριε 

Πρόεδρε, ποια είναι τα θέματα τα οποία θα θίξεις αύριο στη Γενική Συνέλευση, 

για να τα συζητήσουμε και να τα εγκρίνουμε;» Η απάντηση ήταν: «Θα μου κάνεις 

εσύ λογοκρισία;».  

Άρα έρχομαι εδώ πέρα να καλέσω τον Νομικό Σύμβουλο και να του πω, 

μήπως μπορεί να μας κάνει εξήγηση του άρθρου 12 του Κανονισμού 

Λειτουργίας, να το μάθει και ο κ.Πρόεδρος, πώς λειτουργεί ο Σύλλογος; 

Ευχαριστώ, αυτά ήθελα να πω προς το παρόν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν νομίζω ότι είναι απόφαση της Γενικής Συνελεύσεως το αν 

ο Πρόεδρος του ΣΑΣ είναι και μέλος της Ε.Α., που δεν είναι παράνομο. Ως εκ 

τούτου, επί του θέματος δεν θα επέμβουμε εμείς, σαν Γενική Συνέλευση.  

Θα μου επιτρέψετε όμως, κύριοι, να σας απασχολήσω εγώ για ένα –  

δύο λεπτά, γιατί πέραν του ότι είμαστε απόφοιτοι μιας Σχολής, πέραν του ότι 

δράσαμε επί σειρά ετών μέσα στην Πολεμική Αεροπορία, πέραν του ότι 

αισθανόμεθα τι σημαίνει καθήκον για την πατρίδα, πρέπει να αισθανόμεθα ότι 

είμαστε και Έλληνες. Όσοι έχουν διαδίκτυο, ας διαβάσουν ένα άρθρο του 

κ.Δημήτρη Ιατρόπουλου, είναι συγγραφέας, ποιητής κ.λπ., για να δείτε τι 

εκφράζει αυτός ο λόγιος και πνευματικός άνθρωπος, πού μας οδηγούν, την 

Ελλάδα: στην εξαφάνιση.  

Εγώ θα σας διαβάσω τι είπε η καΜέρκελ για την πατρίδα της, τη 

Γερμανία: «Η παγκοσμιοποιημένη πολύ-πολιτισμική κοινωνία που επιχειρούν να 

μας επιβάλλουν, έχει παταγωδώς αποτύχει». Το είπε η καΜέρκελ για τη 

Γερμανία. Και εμείς εδώ δεχόμεθα χιλιάδες λαθρομετανάστες, που δεν 

γνωρίζουν ούτε καν την Ελληνική γλώσσα, πόσο μάλλον τα υπόλοιπα, ιστορίες, 

κουλτούρες, πολιτισμό, τέχνες, επιστήμες κ.λπ. Και τους δεχόμεθα. Υπάρχει 
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σχετική αρθρογραφία. Να τη διαβάσουμε. Καλόν είναι, μας κάνει καλό. Σας 

ευχαριστώ.  

Τελειώνοντας όλα αυτά, έχουμε ένα Ψήφισμα το οποίο μπορεί να εγκρίνει η 

Γενική Συνέλευση. Αν θέλετε, ακούστε το. Όσοι πραγματικά θέλετε να 

ενδιαφέρεστε για τον Σύλλογο, ακούστε το :  

 

ΨΗΦΙΣΜΑ 

Επειδή ο νέος Νόμος 3883/10 που συντάχθηκε με ιδιαίτερη μυστικότητα και 

χωρίς τη συμμετοχή ή και ενημέρωση των υπηρεσιακών και θεσμικών φορέων 

των Αξιωματικών (και Υπαξιωματικών που άμεσα επηρεάζει) προωθήθηκε και 

ψηφίστηκε με αδικαιολόγητη σπουδή σε θερινό τμήμα, επιφέρει απαράδεκτες 

και ταξικές ανατροπές στη σταδιοδρομία-κατεξοχήν των αποφοίτων Ανωτέρων 

Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) – με προκλητική και ιδιοτελή 

μεταχείριση των αποφοίτων της ναυαρχίδας των υπόψη σχολών της ΣΤΥΑ, 

Επειδή ο κ. ΥΕΘΑ αποφασίζει την ένταξη του προσωπικού της 

Πυροσβεστικής Υπηρεσίας και των μελών των οικογενειών τους στους 

δικαιούχους νοσηλείας των 251 ΓΝΑ και δημιουργεί άμεσα και σοβαρά 

προβλήματα στην ήδη επιβαρυμένη κατάσταση της λειτουργίας του και στους 

ήδη υπάρχοντες δικαιούχους του, ε.ε. και ε.α. της Π.Α.,  

Επειδή αιφνιδίως επιβάλλεται πληρωμή της αξίας μεγάλου αριθμού  

παρακλινικών εξετάσεων, λόγω μη έγκαιρης ανακοστολόγησης τούτων και 

έκδοσης σχετικού Προεδρικού Διατάγματος, 

Επειδή τα τελευταία χρόνια διατυπώνονται, από πολιτικούς-ενίοτε με υψηλά 

θεσμικά αξιώματα-περίεργες και ανεπίτρεπτες αναφορές, εκφράσεις και 

σχόλια, ιδιαίτερη επιβλαβή για το ηθικό, το φρόνημα και το κύρος των 

στρατιωτικών,  

Επειδή ευρίσκεται σε εξέλιξη η διαδικασία συγκρότησης Ενιαίου 

Μισθολογίου και με δεδομένο ότι οι αποδοχές των στρατιωτικών 

καταλαμβάνουν την τελευταία θέση μεταξύ όλων των μισθολογίων-αποδοχών 

των υπολοίπων κλάδων του Δημοσίου,  

Επειδή κατά την σχετική αναλογιστική μελέτη, που έγινε πριν τρία χρόνια, το 

Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας προκύπτει ότι αντιμετωπίζει πρόβλημα 

βιωσιμότητας πέραν του 2007, 
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εντούτοις δεν έχουν ληφθεί ακόμη ουσιαστικά μέτρα παρά μόνο η ευκαιριακή 

και απαράδεκτα αιφνιδιαστική διακοπή χορήγησης του βοηθήματος 

Χριστουγέννων και Πάσχα, 

Επειδή, αν και έχουν περάσει δέκα ολόκληρα χρόνια από την έκδοση του 

Ν.2913/01 για ένταξη των Παραγωγικών Σχολών Υπαξιωματικών στην 

Ανώτερη Βαθμίδα της Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης, δεν έχει ακόμη υλοποιηθεί 

σημαντικός νόμος του Κράτους για την ενδεδειγμένη εκπαίδευση κρίσιμων για 

την Π.Α. στελεχών της, 

Επειδή έγινε αιφνιδιαστική μεταστέγαση της ΣΤΥΑ το 2010 σε παλιές 

εγκαταστάσεις της ερειπωμένης από τους σεισμούς του 1999 έδρας της, χωρίς 

την προηγούμενη κατασκευή και ολοκλήρωση των νέων εγκαταστάσεων, σε 

αντίθεση με τη μετεγκατάσταση της Σχολής Ικάρων σε ολοκληρωμένες 

εντελώς νέες υπερσύγχρονες εγκαταστάσεις.  

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ αποφασίζει ΟΜΟΦΩΝΑ το παρόν ψήφισμα να 

αποσταλεί στους κ.κ. Πρωθυπουργό, Υπουργό και Αναπληρωτή Υπουργό 

Εθνικής Άμυνας,  Υπουργούς Οικονομικών και Υγείας, Αρχηγούς των 

Κομμάτων της Αντιπολίτευσης, στον Αρχηγό ΓΕΕΘΑ και στον Αρχηγό ΓΕΑ, 

με τα ακόλουθα  

ΑΙΤΗΜΑΤΑ 

Την άμεση αποκατάσταση της κατάφωρης και προμελετημένης αδικίας, με 

ένταξη σχετικών τροπολογιών στο Ν.3883/10 ώστε να διασφαλιστεί 

τουλάχιστον ο καταληκτικός βαθμός του Σμηνάρχου στους αποφοίτους ΣΤΥΑ, 

όπως προβλεπόταν στον προηγούμενο Ν.2439/96, όταν η ΣΤΥΑ ανήκε ακόμη 

σε Μέσο Επίπεδο Σπουδών, ενώ τώρα ανήκει σε ΑΝΩΤΕΡΟ Επίπεδο 

Σπουδών, που δεοντολογικά, αλλά και κατά την πρακτική σε άλλες σχολές της 

Π.Α. συνεπάγεται και την αύξηση του καταληκτικού βαθμού. 

Την επανεξέταση της απόφασης ένταξης στο 251 ΓΝΑ, του προσωπικού της 

Πυροσβεστικής και των οικογενειών τους για υγειονομική κάλυψη, όταν 

σήμερα τούτο λειτουργεί σε οριακό σημείο με τις τελευταίες επιφορτίσεις νέων 

ατόμων (ΕΥΠ, Έκτακτα περιστατικά, ΟΠΑΔ κλπ.).  Χρέος της Πολιτείας ήταν 

να (είχε) μεριμνήσει για ανάλογο Νοσοκομείο, για υγειονομική κάλυψη του 

προσωπικού των Σωμάτων Ασφαλείας. 

Την ταχύτερη ανακοστολόγηση των ανασταλεισών παρακλινικών εξετάσεων 

εκκαθάρισης από ΟΠΑΔ και τη δημοσίευση τους σε σχετικό Προεδρικό 

Διάταγμα, καθότι οι ήδη χαμηλές συντάξεις των αποστράτων-μετά και τις 
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πρόσφατες περικοπές – δημιουργούν τεράστιο πρόβλημα διασφάλισης της 

ευαίσθητης υγείας των, αλλά και της επιβίωσής των. 

Την άμεση παρέμβαση του Πρωθυπουργού για ενέργειες ανάταξης του σοβαρά 

κλονισμένου ηθικού, φρονήματος και κύρους των Στρατιωτικών και μη 

επανάληψη ανάλογων φαινομένων, δεδομένου ότι η ηγεσία των ΕΔ επέδειξε 

αναιτιολόγητη σιωπή και ανοχή για την προστασία των. 

Τη σοβαρή συνεκτίμηση, κατά την σύνταξη του Ενιαίου Μισθολογίου, του 

γεγονότος ότι οι αποδοχές και συντάξεις των στρατιωτικών βρίσκονται στη 

τελευταία από τις 21 κατηγορίες υπαλλήλων του Δημοσίου θέση, παρά και τις 

ιδιαίτερα δύσκολες και επικίνδυνες συνθήκες ζωής και το καθεστώς 

λειτουργίας των ιδίων και των οικογενειών των. 

Την άμεση έναρξη συζητήσεων και υποβολή προτάσεων εξυγίανσης του ΜΤΑ, 

από μικτή ομάδα εργασίας, με συμμετοχή του ΓΕΑ, εκπροσώπων της ΕΑΑΑ 

και των κύριων σε δύναμη Συλλόγων αποστράτων-αποφοίτων των σχολών της 

ΠΑ. 

Την με προσωπική εντολή και έλεγχο του Α/ΓΕΑ άμεση υλοποίηση του 

Ν.2913/01 για έκδοση του Προεδρικού Διατάγματος με το αναγκαίο Πλαίσιο 

Οργάνωσης και Λειτουργίας της ΣΤΥΑ, σε Ανώτερο Επίπεδο Εκπαίδευσης με 

τριετή φοίτηση όπως επιτάσσουν τα υπερσύγχρονα οπλικά συστήματα της ΠΑ, 

οι επί τούτου υπάρχουσες σχετικές θέσεις-δεσμεύσεις του προηγούμενο 

Α/ΓΕΑ-και σήμερα Α/ΓΕΕΘΑ –στο Δ.Σ. του Συλλόγου μας, αλλά και οι 

ορισμοί του συμφώνου της Μπολώνιας. 

Την επίσπευση κατασκευής των κτιριακών εγκαταστάσεων και λοιπών χώρων, 

ανάλογου επιπέδου και αρχιτεκτονικής προς εκείνες της Σχολής Ικάρων και 

αποφυγή δαπανών για πρόχειρες κατασκευές, που θα επιτείνουν την άποψη για 

ύπαρξη διαχρονικών σχεδιασμών υποβάθμισης της ΣΤΥΑ. 

ΚΑΛΟΥΜΕ 

Τον κ. Πρωθυπουργό, τους αρμόδιους επί εκάστου τούτων Υπουργούς 

και τους κ.κ. Α/ΓΕΕΘΑ, Α/ΓΕΑ, να παρέμβουν άμεσα για επίλυση, καθώς και 

όλα τα Πολιτικά Κόμματα για στήριξη και παρακολούθηση της υλοποίησης 

των δίκαιων αιτημάτων μας, με ανάλογες παρεμβάσεις τους 

Τα Μέλη μας, παρακολουθούν, αξιολογούν και ανταποδίδουν  «τα του 

Καίσαρος τω Καίσαρι», όταν και όπως πρέπει. 
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Η Γενική Συνέλευση εγκρίνει το παρόν ψήφισμα και εξουσιοδοτεί τον 

Πρόεδρο και τους Γραμματείς της Γ.Σ., να το αποστείλουν αρμοδίως στους 

αποδέκτες. 

Η Γενική Συνέλευση εγκρίνει το παρόν Ψήφισμα;  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται…, εγκρίνεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το εγκρίνετε. Άρα, εμείς το υπογράφουμε.  

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Εγκρίνει το Ψήφισμα, ως αυτό κατετέθη.  

------------------------- 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστώ για όλα. Είστε πολύ καλοί. Εδώ περατώνεται η 

Γενική Συνέλευση και εύχομαι και πάλι Καλή Χρονιά σε όλους.  

ΩΡΑ ΛΗΞΕΩΣ: 13.10΄ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ Γ.Σ.   ΟΙ ΓΕΝΙΚΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ 
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